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Το να μαχαιρώσεις έναν αντίπαλο στο δρό-
μο, είναι για την ιδεολογία του συγκεκρι-
μένου κόμματος, ένας… ηρωισμός, μια...

Όσο χειρότερο γίνεται
τόσο... το καλύτερο
Της Μελίνας Καραπαναγιωτίδου

Συνέχεια στη σελ. 2

σελ. 9

✔ Σε αργία Δ. Ψωμιάδης - Γ. Τσαμασλής

«ΠΑΠΑΓΕΩΡΓΟΠΟΥΛΙΚΟΙ» ΣΕ ΘΕΣΗ... ΔΗΜΑΡΧΟΥ[ ]

ΤΑ 150.000.000 ΕΥΡΩ ΚΑΙ
ΤΟ ΤΕΛΕΣΙΓΡΑΦΟ ΤΟΥ ΙΒΑΝ

σελ. 24

«ΣΗΜΕΡΑ τΡEχουΜΕ γιΑ
ΠΑΛιΑ... ΠΡοβΛHΜΑτΑ»

σελ. 14-15

✔ Θ. Παπάς, ο νέος αντιπεριφερειάρχης ✔ Π. Ψωμιάδης: Ό,τι πει ο Τζιτζικώστας

ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΡΧΗΣ Κ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ ΤΖΙΤΖΙΚΩΣΤΑΣ:

σελ. 4,9,10

«Οι σπατάλες χαρακτηρίζουν
τον δήμαρχο Λαγκαδά...»

ΑΣΤ. ΚΟΜΜΑΤΑΣ

σελ. 24

✔Ο Στάθης Παναγιωτόπουλος  
μιλάει στην «Κ» για την 
αποχώρηση του από  τον Ιmagine
του Αντώνη Κανάκη! σελ. 21

✔Κωνσταντίνος Μαρκουλάκης 
«Δεν μ’ αρέσουν όσοι 
φτύνουν εκεί που τρώνε» σελ. 18

✔ Ιωάννης Βοτσαρίδης 
«Γιατί να επενδύσει κάποιος 
στην Ελλάδα;» σελ. 16

ΤΑ ΑΚΡΙΒΑ ΓΟΥΣΤΑ ΤΩΝ ΕΚΠΡΟΣΩΠΩΝ ΤΟΥ ΛΑΟΥ!
ΤΙ… ΕΠΙΔΕΙΚΝΥΟΥΝ ΜΠΡΟΣΤΑ ΣΤΙΣ ΚΑΜΕΡΕΣ σελ. 6

Μ. Ρεπούση

Η κα καθηγήτρια
του Αριστοτελείου

Στο παρά ένα για την 
εξυγίανση του “ΦΩΚΑ”

σελ. 3

σελ. 9
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Θα ρισκάρω μία πρόβλεψη που μακάρι να
μη βγει αληθινή… Μετά τη δολοφονία του

Παύλου Φύσσα στο Κερατσίνι οι δημοσκοπήσεις θα
παρουσιάσουν… ΑΝΟΔΟ για το κόμμα της ΧΑ! Αυτό
μπορεί να φαίνεται… απίστευτο, έξω από κάθε λογική ερ-
μηνεία με συμβατικές μεθόδους του εκλογικού σώματος
και της κοινής γνώμης, αφού η μέχρι τώρα ανάλυση στα-
τιστικών (και δημοσκοπικών δεδομένων) λέει πώς όταν
ένα κόμμα συγκλονίζεται από ανάρμοστες και μεμπτές
συμπεριφορές, κριτικάρεται και αποδοκιμάζεται στα ΜΜΕ
και στην κοινωνία, τότε καταρρέει στις δημοσκοπήσεις.
Αυτό, όμως, ΔΕΝ θα συμβεί στη Χρυσή Αυγή!

Όποιος έχει το θάρρος να κοιτάξει κατάματα το… «κτή-
νος», θα δει τη λάμψη και τη δύναμη της απόλυτης κακίας
του. Ως ιστορικό παράδειγμα θα σας αναφέρω ότι την
εποχή που το Εθνικοσοσιαλιστικό κόμμα του Χίτλερ (την
περίοδο της δημοκρατίας της Βαϊμάρης) δολοφονούσε,
τρομοκρατούσε και διέλυε την τάξη, οι δημοσκοπήσεις
το… ανέβαζαν όλο και ψηλότερα κι αυτό γιατί ο σκληρός
πυρήνας των ψηφοφόρων του, θρέφεται από το μίσος και
βία.

Το να μαχαιρώσεις έναν αντίπαλο στο δρόμο, είναι
για την ιδεολογία του συγκεκριμένου κόμματος, ένας…
ηρωισμός, μια παλικαριά, μία θαρραλέα πράξη (αίμα
και τιμή). Ο θούριος των ταγμάτων εφόδου S.A. έλεγε
«τροχίστε τα μεγάλα μαχαίρια σας στα πεζοδρόμια…»
αλλά εκατοντάδες χιλιάδες έτρεχαν να συνταχθούν
στις τάξεις τους!

Ταυτόχρονα υπάρχουν κι αυτοί – που θα γίνονται περισ-
σότεροι – αφού δικαίως έχουν απογοητευθεί – όσο δεν
πάει – από το πολιτικό σύστημα! Αυτοί που θα στραφούν
στην κάλπη για να… εκδικηθούν τους πολιτικούς που τους
οδήγησαν στην εξαθλίωση, την ταπείνωση, τα λουκέτα,
στα πρόθυρα αυτοκτονίας και την ανεργία. Θα ψηφίσουν
Χρυσή Αυγή διότι όσο… χειρότερο κόμμα γίνεται ή είναι,
τόσο γλυκύτερη θα γίνεται και θα είναι η… εκδίκηση!

Άρα η ομαδική επίθεση και ανάδειξη του «δολοφονικού
προσώπου» της ΧΑ όχι μόνο δεν θα την περιορίσει, αλλά
αντιθέτως θα την…επεκτείνει! Ο φυσικός χώρος της ΧΑ
είναι οι οδομαχίες, οι τσαμπουκάδες, η μανία και η μισαλ-
λοδοξία. Με τις καταδίκες, την περιφρόνηση και την
αποπομπή δεν πετυχαίνουμε τίποτα. Ίσα ίσα αυτό επι-
διώκει αυτός ο… πολιτικός οργανισμός, να είναι ένας
απομονωμένος, ισχυρός και επικίνδυνος.

Ο μοναδικός τρόπος αντιμετώπισης, είναι να τους…
προβάλλουμε, αφού είναι μέρος του συστήματος που πο-
λεμούν, με όλα τα ευεργετήματα! Ακόμη κι αυτό της προ-
βολής μέσα από το κανάλι της Βουλής και των άλλων
ΜΜΕ. Αφήστε τους να μιλήσουν! Καλέστε τους σε δήμους,
σωματεία, πανηγύρια, πανεπιστήμια, τηλεοπτικά πάνελ!
Δώστε τους βήμα για να διαδοθούν οι θέσεις τους! Ρωτή-
στε τους για τη μακροοικονομία, τη βιομηχανική παρα-
γωγή, τη διπλωματία. 

Βάλτε τον κ. Κασιδιάρη να απαντήσει σε ζητήματα ευ-
ρωπαϊκής πολιτικής ή κάποιον άλλον που του μοιάζει για
επενδύσεις γεωπολιτικού χαρακτήρα. Ακόμη καλύτερο,
κάποιον πιο μοντέρνο- πχ με το τατουάζ σβάστικα- να ανα-
λύσει τα θέματα της ΑΟΖ και της υφαλοκρηπίδας.

Ίσως οι ψηφοφόροι – εκδικητές το ξανασκεφθούν
ακούγοντας τους και αποφασίσουν ψυχραιμότεροι για το
παρόν και το μέλλον αυτού του τόπου…

✎Της Μελίνας Καραπαναγιωτίδου

Όσο χειρότερο γίνεται
τόσο το... καλύτερο
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✔ «Είμαι ΠΑΟΚτσής από τα γεννοφά-
σκια μου όπως και Θεσσαλονικιός από
κούνια», δήλωσε ο Στράτος Σιμόπου-
λος εκφράζοντας τη μεγάλη του αδυ-
ναμία στον Δικέφαλο του Βορρά. Ο
Γενικός Γραμματέας Δημοσίων Έργων
κατά τη διάρκεια συνέντευξής του σε
ραδιοφωνικό σταθμό της πόλης τό-
νισε ότι το θέμα των χρεών αφορά το
υπουργείο Οικονομικών και υποστή-
ριξε ότι δεν πρέπει να ξεχνάμε ότι εί-
μαστε σε περίοδο κρίσης. «Θεωρώ ότι
εφόσον η Πολιτεία λέει για τις επιχει-
ρήσεις πως αν τα χρέη είναι τέτοια
ώστε να μπορούν να αποπληρωθούν,
τότε πρέπει να είναι ανάλογη η αντιμε-
τώπιση με τον ΠΑΟΚ. Είναι 11 σημαν-
τικά εκατομμύρια. Το κράτος αδυνατεί
να εισπράξει προσαυξήσεις Πιστεύω
πως θα βρεθεί λύση αλλά είναι θέμα
του υπουργείου Οικονομικών», είπε
μεταξύ άλλων. Όσο για το θέμα του
Κάτσε, το οποίο απασχόλησε τα Mέσα
τις προηγούμενες ημέρες είπε χαρα-

κτηριστικά: «Η παρουσία του
Κάτσε μου άρεσε στο γήπεδο.
Η κίνηση του ήταν λάθος και

πρέπει να γνωρίζουν πως είναι στο
προσκήνιο της επικαιρότητας και πρέ-
πει να τα αποφεύγουν αυτά. Ο ΠΑΟΚ
είναι προσφυγικός σύλλογος και πρέ-
πει τέτοιες πράξεις να αποφεύγονται».

✔ Μέχρι και τον Απόστολο Τζιτζικώ-
στα άφησε με ανοικτό το στόμα ο Αλέ-
ξης Τσίπρας όταν στην πρόσφατη
επίσκεψή του στη Β. Όλγας 198 έκανε
λόγο για ευρύτερες συμπράξεις και
πως στην Κουμουνδούρου δεν θα μεί-
νουν κολλημένοι σε ιδεολογίες. Μή-
πως οι ΣΥΡΙΖΑοι τώρα που ο Καστα-
νίδης πήγε προς ΔΗΜΑΡ μεριά ψά-
χνουν σε ποιον θα δώσουν στήριξη
στην Περιφέρεια Κεντρικής Μακεδο-
νίας; Ακούμε μάλιστα πως όσα στε-
λέχη τους έχουν… «μετρηθεί» σε δη-
μοσκοπήσεις φέρουν μονοψήφιο α-
ριθμό μπροστά τους! 

✔ Πάντως ο χαρακτηρισμός «μη σο-
βαρές ερωτήσεις» που χρησιμοποίησε
ο πρόεδρος της Αξιωματικής Αντιπο-

λίτευσης κατά τη διάρκεια της συνέν-
τευξης τύπου αναφερόμενος στο δη-
μοσιογράφο που τον ρώτησε για το
burberry πουκάμισο δυσαρέστησε το
δημοσιογραφικό κόσμο της Θεσσαλο-
νίκης. «Ένας πολιτικός οφείλει να
απαντά σε όλες τις ερωτήσεις και να
μην τις κρίνει» σχολίαζαν οι εκπρόσω-
ποι του τύπου στους διαδρόμους του
συνεδριακού κέντρου «Ιωάννης Βελ-
λίδης». 

✔ Το πουκάμισο του… Αλέξη μπήκε

στο στόχαστρο και του έκπτωτου Πε-

ριφερειάρχη. Ο Παναγιώτης Ψωμιά-

δης μέσα από μια εκτενή ανακοίνωσή

του επικρίνει τον Τσίπρα για τους χα-

ρακτηρισμούς που χρησιμοποίησε ε-

ναντίον του και παράλληλα τον ευ-

χαριστεί επειδή υπενθύμισε σε μερικά

στελέχη της ΝΔ, που τώρα κατέχουν

θέσεις κρατικών αξιωματούχων όπως

αναφέρει, το γεγονός ότι η ΝΔ συγ-

κέντρωσε τέτοιο ποσοστό εξαιτίας

του. Καταλήγει δε πως είναι προτιμό-

τερο να είσαι «Ζορό στις απόκριες

παρά Τσάβες με burberry». 

Τα... αγκάθια!

Xρ. Μάτης
Κ. Ζέρβας
Ι. Βοτσαρίδης
Β. Μάστορας

ΗΛ. ΣΕΛΙΔΟΠΟΙΗΣΗ
Σοφία Σεϊτανίδου



Του Βαγγέλη Στολάκη 

Μ
πορεί η Μαρία Ρεπούση μετά

την εκλογή της στη Βουλή

να… απομακρύνθηκε από το

Αριστοτέλειο Πανεπιστήμιο

εξαιτίας της απόφασης του

υπουργού Παιδείας για ανα-

στολή των καθηγητικών της

καθηκόντων, όπως συμβαίνει άλλωστε με όλους

τους πανεπιστημιακούς-βουλευτές, στο ίδρυμα εξα-

κολουθούν να τη θεωρούν «παρούσα» και μάλιστα

την τοποθετούν σε επιτροπές που αποφασίζουν την

κατανομή κονδυλίων διαγωνισμών. Οι εκπρόσωποι

του ΑΠΘ κάνουν λόγο για λάθος, η ίδια δηλώνει

«άγνοια» αλλά πρόθυμη να προσφέρει της υπηρεσίες

της «αφιλοκερδώς» και όλα αυτά τη στιγμή που η

ανέλιξή της στη βαθμίδα της καθηγήτριας έγινε λίγες

ημέρες μετά την… εκλογή της στη Βουλή, προκα-

λώντας θύελλα αντιδράσεων. 

Αυτό προκύπτει τουλάχιστον από σχετική από-

φαση του ιδρύματος, που είναι αναρτημένη και στο

διαδίκτυο, με την οποία η βουλευτής της ΔΗΜΑΡ

ορίστηκε ως αναπληρωματικό μέλος επιτροπής δια-

γωνισμού και παραλαβής πρόχειρου μειοδοτικού

διαγωνισμού.  Συγκεκριμένα, στις 7 Ιουλίου 2013 η

Μαρία Ρεπούση ορίστηκε ως αναπληρωματικό

μέλος επιτροπής που είναι

υπεύθυνη για την παροχή

εκτυπώσεων, αξίας 4.911,45

ευρώ για το ερευνητικό πρό-

γραμμα με τίτλο «Ένταξη και

εκπαίδευση των παιδιών

Ρομά στην Ανατολική Μακε-

δονία-Θράκη». Την απόφαση

υπέγραψε μάλιστα η αντι-

πρύτανης του ΑΠΘ, Σοφία

Κουΐδου-Ανδρέου, η οποία

δήλωσε στην «Κ» πως «εν-

δεχομένως να έγινε κάποιο

λάθος» και αυτό γιατί το

υπουργείο Παιδείας με απόφαση Κωνσταν-

τίνου Αρβανιτόπουλου στις 03.04.2013

προχώρησε σε αναστολή των καθηκόν-

των της Μαρίας Ρεπούση από 17.06.2012

μέχρι τη λήξη της βουλευτικής της θητείας. 

Δεν γνώριζαν
«Δεν γνωρίζω να σας απαντήσω εάν απαγορεύε-

ται στην κ. Ρεπούση και η συμμετοχή της σε επιτρο-

πές του Πανεπιστημίου ή έχει γίνει μόνο αναστολή

των καθηγητικών της καθηκόντων. Ενδεχομένως

να έγινε κάποιο λάθος. Καθημερινά υπογράφουμε

δέκα με δεκαπέντε αποφάσεις της Επιτροπής Ερευ-

νών» λέει στην «Κ» η κ. Κουΐδου και συμπληρώνει

πως «η συμμετοχή στις επιτροπές αυτές δεν είναι με

μισθό». 

«Ενδεχομένως η συμμετοχή της στην επιτροπή να

μη σχετίζεται με το διδακτικό κομμάτι» απαντά από

την πλευρά της η πρόεδρος του Παιδαγωγικού Τμή-

ματος Δημοτικής Εκπαίδευσης του Αριστοτελείου

Πανεπιστημίου και καθηγήτρια, Ευαγγελία Τρέσσου-

Φατούρου η οποία βρίσκεται στο «τιμόνι» του τμή-

ματος στο διδακτικό προσωπικό του οποίου ανήκει

η βουλευτής της Δημοκρατικής Αριστεράς. «Είναι

προφανές ότι δεν διδάσκει εφόσον έχει αναλάβει

άλλα καθήκοντα. Πολύ συχνά πάντως η Επιτροπή

Ερευνών ορίζει ως μέλη καθηγητές που λείπουν με

άδεια και στη συνέχεια αυτά αναπληρώνονται» συμ-

πληρώνει η κ. Τρέσσου.

Η ίδια η βουλευτής της Αγίου Κωνσταντίνου πάν-

τως, μιλώντας στην «Κ» δηλώνει άγνοια για το πε-

ριστατικό. «Όλοι οι βουλευτές του ελληνικού Κοι-

νοβουλίου έχουν αναστολή καθηκόντων. Δεν αφορά

μόνο εμένα. Μπορούν ωστόσο να διδάσκουν, να

εποπτεύουν διδακτορικά κ.α. αλλά όλα αυτά αφιλο-

κερδώς. Μπορούν να συνεχίσουν να κάνουν έργο

χωρίς να αμείβονται φυσικά, όπως ορίζεται από το

νόμο» λέει. 

Από αναπληρώτρια…
καθηγήτρια

Στην απόφαση της Επιτρο-

πής Ερευνών, η κ. Ρεπούση

εμφανίζεται να κατέχει βαθ-

μίδα καθηγήτριας κάτι το οποίο

δεν συμβαίνει ωστόσο στην

απόφαση του υπουργείου που κάνει λόγω για… ανα-

πληρώτρια καθηγήτρια. Κάτι αντίστοιχο συμβαίνει και

στις δυο ιστοσελίδες της βουλευτού. Στην προσω-

πική της ιστοσελίδα αναφέρει πως είναι «καθηγήτρια

ιστορίας και ιστορικής εκπαίδευσης στην Παιδαγω-

γική Σχολή του Αριστοτέλειου Πανεπιστημίου Θεσ-

σαλονίκης» ενώ στην ιστοσελίδα που διατηρεί στο

ΑΠΘ εμφανίζεται ως «αναπληρώτρια καθηγήτρια». 

Η… βαθμίδα της βουλευτού δεν είναι η πρώτη

φορά που μπαίνει στο στόχαστρο. Παλαιότερα δημο-

σιεύματα (Realnews) έκαναν λόγο για «καθηγήτρια

σε χρόνο ρεκόρ που ανεβαίνει - χωρίς σημαντικές

διεθνείς δημοσιεύσεις - τα σκαλιά της ακαδημαϊκής

κοινότητας». Σύμφωνα με όσα έχουν κατά καιρούς

δημοσιευθεί «τρεις μήνες πριν από την εκλογή της

και συγκεκριμένα στις 6 Φεβρουαρίου 2012 προκη-

ρύσσεται θέση καθηγήτριας στο γνωστικό αντικεί-

μενο, για την οποία η κ. Ρεπούση εκδήλωσε εν-

διαφέρον». «Το Εκλεκτορικό Σώμα συνήλθε λίγες

ημέρες μετά τις βουλευτικές εκλογές και πιο συγκε-

κριμένα στις 28.06.2012 προκειμένου να αποφασίσει

για την πλήρωση μιας θέσης ΔΕΠ για την οποία επι-

λέχτηκε η κ. Ρεπούση. Η σχετική απόφαση εκδόθηκε

με πράξη του πρύτανη του Ιδρύματος Γιάννη Μυλό-

πουλο το Δεκέμβρη του 2012, ενώ το σχετικό ΦΕΚ

του διορισμού της σε θέση καθηγήτριας δημοσιεύ-

τηκε στις 5 Απριλίου 2013, δυο ημέρες μετά από την

απόφαση Αρβανιτόπουλου για την αναστολή των

καθηγητικών της καθηκόντων». 
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Η ΜΑΡΙΑ ΡΕΠΟΥΣΗ ΑΠΟ ΑΝΑΠΛΗΡΩΤΡΙΑ ΕΓΙΝΕ… ΚΑΘΗΓΗΤΡΙΑ  ΜΕΤΑ ΤΗΝ ΕΚΛΟΓΗ ΤΗΣ ΣΤΗ ΒΟΥΛΗ

Δεν διδάσκει αλλά παραμένει
μέλος επιτροπών στο ΑΠΘ

Η βουλευτής
που… προκαλεί

Η
Μαρία Ρεπούση γεννήθηκε το 1954.

Σπούδασε Γαλλική Φιλολογία και στην

αρχή δίδασκε Γαλλικά σε γυμνάσιο

των Ιωαννίνων. Φοίτησε επίσης στη Φιλοσο-

φική Σχολή του Πανεπιστημίου Αθηνών και

πραγματοποίησε μεταπτυχιακές σπουδές Ιστο-

ρίας και Πολιτικών Επιστημών στη Σορβόνη,

όπου υποστήριξε το διδακτορικό της δίπλωμα

με θέμα τις ελληνοτουρκικές σχέσεις 1919-

1923. Πολιτικά  οργανώθηκε στο Ρήγα Φεραίο

και  ήταν μέλος της Επιτροπής Πόλης του

Ρήγα Πειραιά. Στη συνέχεια πέρασε στο ΚΚΕ

εσωτερικού όπου και διατέλεσε μέλος της

Κεντρικής Επιτροπής. Παρέμεινε στη συνέχεια

ανένταχτη αριστερή μέχρι τη δημιουργία της

ΔΗΜΑΡ, της οποίας σήμερα είναι υπεύθυνη

του τομέα Παιδείας και Έρευνας. Δραστηριο-

ποιήθηκε επίσης στο γυναικείο κίνημα και ήταν

μέλος της Ομάδας Γυναικών Πειραιά. Η Μαρία

Ρεπούση ήταν επίσης ιδρυτικό μέλος και

μέλος του διοικητικού συμβουλίου του Ομίλου

Πολιτικού Προβληματισμού και Παρέμβασης

Η Αριστερά Σήμερα. Στην επικαιρότητα εξαιτίας

των δηλώσεών της έρχεται συχνά. Παλιά με

το βιβλίο της Ιστορίας της ΣΤ΄ Δημοτικού, που

αποσύρθηκε, στο οποίο έκανε λόγο για «συ-

νωστισμό στη Σμύρνη». Στη συνέχεια με τη Γε-

νοκτονία των Ποντίων και πρόσφατα με τις

δηλώσεις της περί κατάργησης της διδασκα-

λίας των Θρησκευτικών και αλλαγής των

ωρών διδασκαλίας αρχαίων Ελληνικών. 

Η κοροϊδία, η
απόρριψη, η βία...

Του Χρ. Μάτη*

Σ
τις εκλογές του

2012 ψήφισαν πε-

ρίπου 650.000 άν-

θρωποι λιγότεροι από τις εκλογές του

2009. Προφανώς αντιστάθηκαν στην

πίεση για την ανάγκη να αποκτήσει η

χώρα ισχυρή κυβέρνηση. Κι αντιστά-

θηκαν, γιατί δεν πιστεύουν ότι οι εκλο-

γές μπορούν να αλλάξουν τη ζωή

τους. Αντιστάθηκαν γιατί το πολιτικό

σύστημα αποδυνάμωσε το ίδιο την

αξιοπιστία του.

Η χώρα, όμως, πρέπει να λειτουρ-

γήσει με δημοκρατικούς αντιπροσω-

πευτικούς θεσμούς, οι οποίοι να έχουν

την εμπιστοσύνη των πολιτών. Πρέπει

να ξανακερδίσουν την αξιοπιστία τους

με το παράδειγμα τους.  Αυτή τη λογι-

κή είναι η μόνη που μπορεί να αντιμε-

τωπίσει την οργή και το μίσος που

σωρεύεται στην κοινωνία και πυροδο-

τεί τη βία.

Προχθές, 19 Σεπτεμβρίου, η διοί-

κηση του Δήμου Θεσσαλονίκης επα-

νέλαβε ότι  «η παραμονή τους (των

συμβασιούχων) στις θέσεις εργασίας

τους είναι απολύτως ουσιαστική και

κρίσιμη  για την εύρυθμη λειτουργία

του Δήμου Θεσσαλονίκης».

Μία μέρα νωρίτερα στις δικαστικές

αίθουσες είχε ζητήσει να απορριφθεί

η αγωγή τους, με την οποία ζητούσαν

να παραμείνουν στις θέσεις και μάλι-

στα να πληρώσουν και τα δικαστικά

έξοδα.

Αυτές οι συμπεριφορές απαξιώ-

νουν την πολιτική και την καθιστούν

αναξιόπιστη.

Γιατί να πιστέψει κάποιος πλέον την

πολιτική λειτουργία; Γιατί να έχει εμ-

πιστοσύνη σε όσους ασχολούνται με

την πολιτική;

Την εμπιστοσύνη των πολιτών στην

πολιτική δεν θα την επαναφέρει η εύ-

κολη πομπώδης καταγγελία της Χρυ-

σής Αυγής αλλά το παράδειγμα των

διοικούντων! Αλλά αυτό πρέπει να

γίνει αμέσως.
*Ο Χρήστος Μάτης είναι δημοτικός 
σύμβουλος Θεσσαλονίκης 



Τ
ο "όχι σε νέα δημοσιο-
νομικά μέτρα" και το
γεγονός ότι το βάρος
θα δοθεί στις διαρ-
θρωτικές αλλαγές, τις
μεταρρυθμίσεις και τις
ιδιωτικοποιήσεις, επι-

κύρωσαν κατά τη διάρκεια σύσκεψης
που είχε ο πρωθυπουργός, Αντώνης
Σαμαράς με τον αντιπρόεδρο της κυ-
βέρνησης και πρόεδρο του ΠΑΣΟΚ,
Ευάγγελο Βενιζέλο. 

Σύμφωνα με πηγές της Χαριλάου
Τρικούπη, όλες οι εκτιμήσεις δείχνουν
πως στο τέλος του 2013 θα υπάρχει
πρωτογενές πλεόνασμα και ότι στο
2014 δεν θα υπάρχει δημοσιονομικό
κενό.

Επιπλέον, η επικαιροποιημένη προ-
γραμματική συμφωνία της κυβέρνη-
σης θα ανακοινωθεί και θα παρουσια-
στεί πριν τις 7 Οκτωβρίου, δηλαδή
πριν αρχίσει η νέα Σύνοδος της Ολο-
μέλειας της Βουλής.

Αναφορικά με το θέμα της Αμυντι-
κής Βιομηχανίας, οι κ.κ. Σαμαράς και
Βενιζέλος έμειναν σύμφωνοι στη
"γραμμή" ότι ΕΑΣ και ΕΛΒΟ χωρίζον-
ται σε στρατιωτικό και πολιτικό κομ-
μάτι, προσθέτοντας ότι όσον αφορά
στο στρατιωτικό κομμάτι θα επιδιωχ-
θεί να αναπτυχθεί και εσωτερικά και
εξωτερικά. Ενώ, αναφορικά με τις
προβλέψεις του σχεδίου που επεξερ-
γάζεται το υπουργείο Οικονομικών
και θα δοθεί σε διαβούλευση, για την
εφαρμογή του ενιαίου φόρου ακινή-
των, στο οποίο περιλαμβάνονται και η
φορολόγηση αγροτεμαχίων και οικο-
πέδων, ο κ. Βενιζέλος υποστήριξε ότι
"δεν βγαίνει" γιατί δημιουργεί επιβα-
ρύνσεις και ότι θα πρέπει να σχεδια-
στεί ξανά ώστε να είναι πιο ουσιαστικό
και ισορροπημένο.

«Πετυχαίνουμε 
τους στόχους»

Στο μεταξύ, καθαρό μήνυμα στο
ανώτερο δυνατό θεσμικό επίπεδο της
Ευρωπαϊκής Ενωσης ότι η πορεία

ανάκαμψης της Ελλάδας δεν μπορεί
να συμπεριλάβει νέα δημοσιονομικά
μέτρα τόνισε ο Αντώνης Σαμαράς στις
συναντήσεις που είχε την περασμένη
εβδομάδαμε τους κορυφαίους ευρω-
παίους αξιωματούχους. Από την
πλευρά τους, Ζοζέ Μπαρόζο και Μάρ-
τιν Σουλτς εμφανίστηκαν αισιόδοξοι
ότι η Ελλάδα βρίσκεται σε τροχιά εξό-
δου από την κρίση, έδειξαν δε να αν-
τιλαμβάνονται ότι η «δημοσιονομική
προσαρμογή έχει τα πολιτικά και κοι-
νωνικά της όρια».

«H Ελλάδα ικανοποιεί τους στόχους
του προγράμματος προσαρμογής και
το όποιο χρηματοδοτικό κενό την πε-
ρίοδο 2015 - 2016 δεν θα πρέπει να
καλυφθεί με πρόσθετα μέτρα λιτότη-
τας, αλλά με διαρθρωτικές μεταρρυθ-
μίσεις και με τη στήριξη των εταίρων
της ευρωζώνης», δήλωσε από τις
Βρυξέλλες, ο Αντώνης Σαμαράς, λίγο
μετά τη συνάντηση που είχε με τον
πρόεδρο της Ευρωπαϊκής Επιτροπής,
Ζοζέ Μανουέλ Μπαρόζο.

«Η χώρα μας είναι πάλι σε τροχιά.
Μάλιστα σε ορισμένους τομείς πηγαί-
νει καλύτερα και από τους στόχους.
Τόσο σχετικά με το δομικό πλεόνασμα
όσο και σχετικά με την μικρότερη της
προβλεφθείσας ύφεση την οποία
βιώνουμε. Οι αριθμοί έχουν με λίγα
λόγια αναπροσαρμοστεί προς τα
πάνω. Αυτό τι σημαίνει; Σημαίνει ότι οι
θυσίες των Ελλήνων παράγουν απτά
αποτελέσματα. Θέλω επίσης να ανα-
φέρω ότι σύμφωνα με την απόφαση
του Eurogroup τον περασμένο Νοέμ-
βριο, αν η Ελλάδα πετύχει όντως τους
στόχους της σχετικά με το πρωτογε-
νές πλεόνασμα και προφανώς σχε-
τικά με τις δομικές μεταρρυθμίσεις
τότε όλα τα προσωρινά προβλήματα
χρηματοδότησης της Ελλάδας θα δι-
ευθετηθούν», είπε ο πρωθυπουργός.
Και συνέχισε: «Επομένως, πετυχαί-
νουμε τους στόχους μας και θα πρέπει
να συμφωνήσω ότι όλη αυτή η κου-
βέντα για την ανάγκη πρόσθετης χρη-
ματοδότησης της Ελλάδας πρέπει να

είναι ευθυγραμμισμένη με την συμ-
φωνία του περασμένου Νοεμβρίου.
Όχι επειδή η Ελλάδα έχει αποτύχει.
Αλλά επειδή η Ελλάδα έχει πετύχει
αυτή τη φορά. Και επομένως ζητάει
την βοήθεια των συμμάχων της. Και
ειδικότερα θέλω να σας πω σχετικά
με το δημοσιονομικό κενό για τα έτη
2015-16 έχουμε ήδη συμφωνήσει να
κάνουμε βήματα και να καλύψουμε το
οποιοδήποτε δημοσιονομικό κενό του
μεγέθους που έχει ήδη προσδιοριστεί
από εμάς και την τρόικα για 2,5 δισ.
ευρώ, η συμφωνία παραμένει, θα
δούμε με νέες συζητήσεις τους ακρι-
βείς αριθμούς και πάλι αυτό που
έχουμε να κάνουμε δεν είναι να λά-
βουμε πρόσθετα μέτρα αλλά να προ-
ωθήσουμε δομικές μεταρρυθμίσεις
με θετικό δημοσιονομικό αντίκτυπο».
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ΑΙΣΙΟΔΟΞΙΑ ΣΑΜΑΡΑ ΜΕΤΑ ΤΗ ΣΥΝΑΝΤΗΣΗ ΜΕ ΕΥΡΩΠΑΙΟΥΣ ΑΞΙΩΜΑΤΟΥΧΟΥΣ

«Όχι» σε νέα δημοσιονομικά μέτρα

«Η ανάπτυξη θα έρθει 
από την Περιφέρεια»

Σ
τα σοβαρά οικονομικά προβλήματα των Περιφερειών,

καθώς και στην αδυναμία θεσμικής και οικονομικής αυτοτέ-

λειας των αιρετών περιφερειακών αυτοδιοικήσεων λόγω

των λειτουργικών προβλημάτων της διοικητικής μεταρρύθμισης

του «Καλλικράτη» αναφέρθηκε ο Περιφερειάρχης Κεντρικής Μα-

κεδονίας Απόστολος Τζιτζικώστας, στην τοποθέτησή του στο Έκτα-

κτο Συνέδριο της Ένωσης Περιφερειών Ελλάδος, με θέμα τα

οικονομικά των 13 Περιφερειών της χώρας, που πραγματοποι-

ήθηκε στην Αθήνα.

Ο κ. Τζιτζικώστας έκανε ξεχωριστή αναφορά στις τρεις βασικές

παραμέτρους που καθόρισαν τα προβλήματα της αποτελεσματικής

εφαρμογής της αυτοδιοικητικής μεταρρύθμισης: α) το θεσμικό

πλαίσιο της Περιφερειακής Αυτοδιοίκησης, το οποίο είναι προφανές

ότι διαμορφώθηκε με βιασύνη και προχειρότητα, β) το ζήτημα του

υπολογισμού και της απόδοσης πόρων και γ) τις αρμοδιότητες, που

δεν συνοδεύτηκαν από τους απαραίτητους πόρους.

Ο κ. Τζιτζικώστας μίλησε για τις σοβαρές μειώσεις και αγκυλώ-

σεις στο Πρόγραμμα Δημοσίων Επενδύσεων, που, όπως ανέφερε,

παρουσίασε κλιμακωτή, επαναλαμβανόμενη μείωση πόρων, η

οποία για τις αιρετές περιφερειακές αυτοδιοικήσεις συνολικά ξε-

περνά το 55%. «Είναι απόλυτα αντιληπτό ότι οι πόροι της Περιφε-

ρειακής Αυτοδιοίκησης είναι οι Κεντρικοί Αυτοτελείς Πόροι.  Οι

περικοπές και οι μειώσεις αγγίζουν πλέον το όριο κινδύνου για τη

λειτουργία και την ίδια την υπόσταση των Περιφερειών. Είναι σαφές

ότι όχι απλώς δεν υπάρχει οικονομική αυτοτέλεια στην Περιφερει-

ακή Αυτοδιοίκηση, αλλά διακυβεύεται και η ίδια η θεσμική αυτοτέ-

λεια και η ίδια η υπόσταση των Περιφερειών», σημείωσε με έμφαση

ο κ. Τζιτζικώστας.

«Το Πρόγραμμα Δημοσίων Επενδύσεων, όπως εκπονείται και

εκτελείται σήμερα δεν αφήνει κανένα περιθώριο στις Περιφέρειες

να αντλήσουν πολύτιμα, απόλυτα απαραίτητα κεφάλαια. Ρεαλιστική

και ταυτόχρονα αποτελεσματική απόφαση είναι η κατανομή των

προβλεπόμενων κονδυλίων του ΠΔΕ στους Κεντρικούς Αυτοτε-

λείς Πόρους των Περιφερειών, ώστε ο σχεδιασμός και η διαχείριση

να γίνεται αποκλειστικά και μόνο από τις Περιφέρειες», υπογράμ-

μισε ο κ. Τζιτζικώστας, ο οποίος κατέθεσε δέσμη προτάσεων για

την οικονομική και θεσμική αυτοτέλεια της αιρετής Περιφερειακής

Αυτοδιοίκησης.

Οι προτάσεις
Ο κ. Τζιτζικώστας επικεντρώθηκε σε τέσσερα, κυρίως, σημεία:

α) στη διαφοροποίηση του ρόλου των αποκεντρωμένων διοική-

σεων, β) στην εφαρμογή του νόμου για την άσκηση προληπτικών

ελέγχων, γ) στην ενοποίηση του Προγράμματος Δημοσίων Επεν-

δύσεων για τις Περιφέρειες με τους Κεντρικούς Αυτοτελείς Πόρους

(ΚΑΠ) και στην δ) απόδοση πόρων στις Περιφέρειες.

«Σήμερα τρέχουμε όλοι να λύσουμε προβλήματα, που συσσω-

ρεύτηκαν τα προηγούμενα χρόνια. Αυτό που χρειάζεται τώρα, πε-

ρισσότερο απ’ όλα, είναι ο ρεαλισμός. Η καθαρή αντίληψη ότι στη

χώρα η ανάπτυξη θα έρθει από την Περιφέρεια», τόνισε ο κ. Τζιτζι-

κώστας.

ΣΤΟ ΕΚΤΑΚΤΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΤΗΣ ΕΝΠΕ Ο ΑΠ. ΤΖΙΤΖΙΚΩΣΤΑΣ

Mηδενική ανοχή
στους νεοναζί

Ο
πρωθυπουργός με μα-
γνητοσκοπημένη δή-
λωση - διάγγελμα έστει-

λε μήνυμα μηδενικής ανοχής
προς τα τάγματα εφόδου και
όσους επιχειρούν να υποσκά-
ψουν τα δημοκρατικά θεμέλια
της χώρας. Αναφερόμενος στη
δολοφονία του Παύλου Φύσσα,
ο κ. Σαμαράς μίλησε για «απάν-
θρωπη δολοφονία που κάθε
Έλληνας καταδικάζει με απέχ-
θεια» και κάλεσε όλους να σε-
βαστούν τους κόπους και τις
θυσίες του ελληνικού λαού.
Προειδοποίησε δε ότι η κυβέρ-
νηση είναι αποφασισμένη να
μην επιτρέψει «στους επίγονους
των ναζί να δηλητηριάζουν την
κοινωνική ζωή, να εγκλημα-
τούν, να τρομοκρατούν και να
υποσκάπτουν τα θεμέλια της
χώρας που γέννησε τη Δημο-
κρατία».





Tου Βαγγέλη Στολάκη

Μ
πορεί η κρίση να έχει

«χτυπήσει» το σύνολο της

ελληνικής κοινωνίας, πολ-

λοί υπουργοί, βουλευτές

και εκπρόσωποι κομμά-

των εξακολουθούν να

ζουν σαν… «βασιλιάδες».

Ξοδεύουν μια περιουσία σε ρούχα, αυτοκίνητα

και αξεσουάρ, κάνουν «χλιδάτες» διακοπές και

έχουν ακριβά χόμπι. Η εμφάνιση του Αλέξη Τσί-

πρα στην πορεία των εγκαινίων της ΔΕΘ με

πουκάμισο, η αξία του οποίου αγγίζει το βασικό

μισθό ενός ιδιωτικού υπαλλήλου, έφερε ξανά

στο προσκήνιο το ζήτημα των βουλευτικών

προνομίων, του ύψους της αποζημίωσής τους

και των… πολλών χιλιάδων ευρώ «σπορ» τους!

Μιλώντας στην «Κ» άνθρωπος του πρωθυ-

πουργικού περιβάλλοντος σχολιάζει πως «πρό-

κειται για ατόπημα του κ. Τσίπρα να εμφανιστεί

στην πορεία της ΓΣΕΕ και της ΑΔΕΔΥ στην Έκ-

θεση με το συγκεκριμένο πουκάμισο. Πώς να το

κάνουμε; Άλλος ο τρόπος ένδυσης της Δεξιάς

και άλλος της Αριστεράς» συμπληρώνει. 

Η αλήθεια είναι πως η εμφάνιση του αρχηγού

της αξιωματικής αντιπολίτευσης στην πορεία

των εγκαινίων της ΔΕΘ στις 7 Σεπτεμβρίου με

πουκάμισο μάρκας Burberry’s και μάλιστα με

γυρισμένα τα μανίκια σχολιάστηκε και από στε-

λέχη του κόμματός του. Ο ίδιος ο Αλέξης Τσί-

πρας, ερωτώμενος σχετικά με την… ενδυ-

ματολογική του επιλογή έδειξε ξαφνιασμένος

για την ερώτηση την οποία μάλιστα χαρακτήρισε

ως «μη σοβαρή», προκαλώντας τις έντονες αν-

τιδράσεις των εκπροσώπων του Τύπου. 

Μιλώντας στην «Κ» ο γνωστός διαφημιστής

και επικοινωνιολόγος Περικλής Πειλείδης, που

στο παρελθόν υπήρξε σύμβουλος του Κώστα

Καραμανλή, του Άρη Σπηλιωτόπουλου και του

Βαγγέλη Μεϊμαράκη εξηγεί ότι «το κοινό αί-

σθημα έχει πολλούς λόγους για να προκληθεί

και όχι από το πουκάμισο του Τσίπρα. Θεωρώ

πως έγινε πολύς θόρυβος για το τίποτα. Τον Τσί-

πρα μπορείς να τον «χτυπήσεις» για άλλους λό-

γους και όχι για το… burberry’s». 

Το ντύσιμο των… αρχηγών
Ο Αντώνης Σαμαράς πάντως, στις δημόσιες

εμφανίσεις του προτιμά σκουρόχρωμα κοστού-

μια, συνήθως μαύρα, μπλε ή γκρι, ενώ τα που-

κάμισά του είναι σιέλ και γαλάζια. Ο ίδιος βέβαια

επιλέγει πιο «ελεύθερα» τις γραβάτες με τις

οποίες θα τα συνδυάσει, καθώς τον έχουμε δει

να μιλά από το βήμα της Βουλής ή στο υπουρ-

γικό συμβούλιο ακόμα και με κίτρινη ή κόκκινη

γραβάτα. 

Μπλε κοστούμια συνδυασμένα με σιέλ ή γα-

λάζια πουκάμισα με ρίγα επιλέγει και ο πρόεδρος

του ΠΑΣΟΚ και αντιπρόεδρος της κυβέρνησης.

Ο Ευάγγελος Βενιζέλος επιλέγει συνήθως

μπορντό γραβάτες ενώ τα πουκάμισά του φέ-

ρουν στο σημείο του στήθους τα αρχικά του

«Ε.Β». Ο ίδιος σύμφωνα με συνεργάτες του «δεν

δαπανά πολλά χρήματα για τα ρούχα του με

εξαίρεση τα υποδήματα του τα οποία ανήκων σε

συγκεκριμένο οίκο και κοστίζουν το… κατιτίς

τους». 

Στο ίδιο μήκος κύματος και ο πρόεδρος των

«Ανεξαρτήτων Ελλήνων» Πάνος Καμμένος.

Προτιμά τα σκουρόχρωμα κοστούμια, δεν είναι

λίγες όμως οι φορές που επιλέγει για τις δημό-

σιες εμφανίσεις του τα ανοιχτόχρωμα. Από την

πλευρά του ο νέος Γενικός Γραμματέας του ΚΚΕ,

Δημήτρης Κουτσούμπας φαίνεται πως δεν έχει

συγκεκριμένες ενδυματολογικές προτιμήσεις,

ενώ ο πρόεδρος της Δημοκρατικής Αριστεράς

Φώτης Κουβέλης επιλέγει συνήθως σκούρο

μπλε κοστούμι το οποίο συνδυάζει με σιέλ ή

άσπρα πουκάμισα. 

Τα ακριβά γούστα
Πάντως ο Αλέξης Τσίπρας δεν είναι ο μόνος

του ελληνικού Κοινοβουλίου που προκαλεί με

τις… ενδυματολογικές του επιλογές. Βουλευτές

συνεχίζουν να εμφανίζονται φορώντας πανά-

κριβα ρολόγια, κοστούμια, κοσμήματα, συνολά-

κια και κρατώντας τσάντες… χιλιάδων ευρώ,

την ώρα που μισθοί και συντάξεις βρίσκονται

στα… τάρταρα! Στην αίθουσα της Ολομέλειας

οι… Christian Louboutin γόβες με την κόκκινη

σόλα πάνε κι έρχονται πάνω στην κόκκινη μο-

κέτα, ενώ πανάκριβες τσάντες των οίκων Ch-

annel, Louis Vuitton, Prada, Gucci κ.α. αξίας

χιλιάδων ευρώ κοσμούν τα έδρανα του Κοινο-

βουλίου και αποδεικνύουν την καταναλωτική

συμπεριφορά των εκπροσώπων του λαού που

εξακολουθούν να λαμβάνουν μισθούς 5.750

ευρώ το μήνα. 

Από τους πιο «καλοντυμένους» και… ακρι-

βοντυμένους θεωρείται ο Άρης Σπηλιωτόπου-

λος, ο οποίος δεν έχει κρύψει την αγάπη του για

τα ROLEX ρολόγια. Κάτι αντίστοιχο συμβαίνει και

με τον πρόεδρο της Βουλής Ευάγγελο Μεϊμα-

ράκη, τον Μάκη Βορίδη και τον Γ. Ντόλιο του

ΠΑΣΟΚ. Λάτρεις των γραβατών των πολλών…

ευρώ είναι και ο υπουργός Υγείας Άδωνις Γε-

ωργιάδης και ο Ευάγγελος Αντώναρος, ενώ έμ-

φαση στην εξωτερική τους εμφάνιση δίνουν και

οι Χ. Κοντονής του ΣΥΡΙΖΑ και ο Νικήτας Κακλα-

μάνης της ΝΔ. 

Λαϊκισμοί, υπερβολές 
και… «απλοί» πολίτες

«Δεν ξέρω εάν πρέπει να μας απασχολεί το

ντύσιμο και οι επιλογές των πολιτικών. Αυτό που

λέγεται ότι εξακολουθούν να προκαλούν με τα

ακριβά τους γούστα αγγίζει τα όρια του λαϊκι-

σμού. Μπορεί κάποιος να απέκτησε ακριβά

ρούχα, τσάντες και κοσμήματα στο παρελθόν.

Θα ήταν υποκρισία να τα έχει στην ντουλάπα του

και να μην τα φορά. Πρέπει να εξετάζουμε εάν

αυτός ο πολιτικός έχει σκάφος αλλά δεν το έχει

δηλώσει στο πόθεν έσχες του» λέει ο κ. Πηλεί-

δης. 

Από την πλευρά του, ο «γαλάζιος» Αλέξαν-

δρος Δερμεντζόπουλος από τον Έβρο αντιδρά.

«Δεν μπορούμε να ποινικοποιούμε τα πάντα. Ο

καθένας ντύνεται με ότι αισθάνεται άνετα. Ό,τι

ισχύει για όλους τους πολίτες, ισχύει και για τους

βουλευτές». Διαφορετική άποψη διατυπώνει

στην «Κ» η βουλευτής της ΔΗΜΑΡ Κατερίνα

Μάρκου που σχολιάζει: «Σαφώς ο καθένας είναι

ελεύθερος να διαχειρίζεται τη δημόσια εικόνα

του όπως θέλει. Σε μία εποχή, όμως, που οι πο-

λίτες τα βγάζουν πέρα με μεγάλη δυσκολία στην

καθημερινότητά τους, τα ακριβά γούστα κά-

ποιων βουλευτών καλλιεργούν την εντύπωση

ότι οι βουλευτές ζουν απομονωμένοι από τα

προβλήματα του κόσμου». 

Karfitsa
www.karfitsa.gr
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ΤΟ ΠΟΥΚΑΜΙΣΟ ΤΟΥ ΤΣΙΠΡΑ, ΤΑ ROLEX ΤΩΝ ΥΠΟΥΡΓΩΝ ΚΑΙ ΤΑ ΣΥΝΟΛΑΚΙΑ ΤΩΝ ΒΟΥΛΕΥΤΩΝ 

Άρωμα γυναίκας

Α
πό τις γυναίκες αυτή που προσέ-
χει την εξωτερική της εμφάνιση
και επιλέγει φιρμάτα ρούχα και

αξεσουάρ είναι η Ντόρα Μπακογιάννη,
ενώ στο club των καλοντυμένων ανή-
κουν η Άντζελα Γκερέκου και η Θεο-
δώρα Τζάκρη από το ΠΑΣΟΚ. Η τε-
λευταία μάλιστα είχε σχολιαστεί αρνη-
τικά για τις επιλογές της στο γάμο του
τότε βουλευτή της Χαριλάου Τρικούπη,
Χρήστου Αηδόνη. Η κ. Τζάκρη φόρεσε
λαμπερή τουαλέτα, δημιουργία του διε-
θνούς οίκου υψηλής ραπτικής J.Mendel,
η οποία δεν βγαίνει σε μαζική παραγωγή
για να διανεμηθεί στις ανά τον κόσμο
μπουτίκ , αλλά κυκλοφορεί σε αυστηρά
περιορισμένο αριθμό (24 κομμάτια) και
κοστίζει 6.000 δολάρια. 

Πολλά… ευρώ φαίνεται πως δαπα-
νούν και οι βουλευτές Φωτεινή Πιπιλή,
Κατερίνα Παπακώστα, Φωτεινή Αραμ-
πατζή, Μαρία Ρεπούση, Έλενα Ράπτη κ.α.
Η τελευταία μάλιστα προτιμά Gucci και
Louis Vuitton.

Οι εκπρόσωποι του λαού και
τα ακριβά… γούστα τους!

Tσάντες χιλιάδων ευρώ 

προτιμά η Έλενα Ράπτη

Η Θ. Τζάκρη κυκλοφορεί με
συνολάκια 6.000 δολαρίων

Ο Άρης 

Σπηλιωτόπουλος

προτιμά τα Rolex

Ralph Lauren για
τον Ν. Κακλαμάνη

Με το Burberryστην πορεία
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✔ Στο δήμο Θεσσαλονίκης τα ταξίδια λόγω…

δημοσίων σχέσεων δίνουν και παίρνουν! Την

αρχή έκανε ο αντιδήμαρχος Κουράκης ο

οποίος επισκέφτηκε το περασμένο Πάσχα το

Σαν Φρανσίσκο και όπως αποκάλυψε το kar-
fitsa.gr οι προγραμματισμένες συναντήσεις

του δεν πήγαν έτσι όπως τα είχε σχεδιάσει. Δεν

ξέρουμε εάν συναντήθηκε βέβαια με το γιο του

που ζει και εργάζεται εκεί. Σειρά πήρε ο πρώην

αντιδήμαρχος και εντεταλμένος πλέον δημο-

τικός σύμβουλος για ζητήματα Τουρισμού

Σπύρος Πέγκας ο οποίος πετάχτηκε για πέντε

μέρες μέχρι το Πεκίνο. Τουλάχιστον αυτός

«ανέβασε» φωτογραφία στο facebook από το

περίπτερο της Θεσσαλονίκης…

✔ Ουδέποτε έδωσε άδεια στον Τσίπρα για να

στήσει την εξέδρα του στην πλατεία του Λευ-

κού Πύργου ο κυρ Γιάννης. Το παραδέχτηκε ο

ίδιος στο karfitsa.gr. «Έπρεπε να ζητήσουν

άδεια από την αρχαιολογική υπηρεσία. Αλλά

και να τους το απαγορεύαμε δεν θα μας άκου-

γαν» δήλωσε ο δήμαρχος Θεσσαλονίκης. Βέ-

βαια, στην πρόσφατη συνάντησή του με τον

πρόεδρο της αξιωματικής αντιπολίτευσης δεν

συζήτησε καν το θέμα. Γιατί να δημιουργεί αν-

τιπάθειες θα σκέφτηκε, τώρα που πλησιάζουν

και οι εκλογές…

✔ Δύσκολοι οι καιροί για τους βουλευτές της

Δημοκρατικής Αριστεράς, οι οποίοι πέραν του

25% του μισθού τους που παρακρατείται από

την Αγίου Κωνσταντίνου, έχουν χάσει και τους

συνεργάτες που δικαιούνται, αφού και αυτοί

εργάζονται στα κεντρικά.  Έτσι οι περισσότεροι

βουλευτές μη μπορώντας να κάνουν κάτι αρ-

χίζουν τις… ολονυκτίες καθώς προετοιμάζουν

μόνοι τους ομιλίες, ερωτήσεις και επερωτή-

σεις της Βουλής. 

✔ Κουίζ: Ποιον βουλευτή της αντιπολίτευσης

έχουν πάρει στο… ψιλό οι συνάδελφοί του,

επειδή όπως ακούγεται τον… γλυκοκοιτάζει

βουλευτίνα άλλου κόμματος. Μαθαίνουμε

πως τα πειράγματα δίνουν και παίρνουν, ενώ

δεν λείπουν και τα sms κάθε φορά που η συγ-

κεκριμένη βουλευτής πηγαίνει προς το μέρος

του! 

ΚarfitsomataΚarfitsomata

✔ Το ΠΑΣΟΚ ναι μεν εκπροσωπήθηκε στην επι-
μνημόσυνη δέηση για τα 91 χρόνια από την Μι-
κρασιατική Καταστροφή την περασμένη Κυριακή
στον ιερό ναό της Αγίας Σοφίας, το οξύ οικονο-
μικό του πρόβλημα όμως δεν του επέτρεψε να
αποτίσει φόρο τιμής όπως θα ήθελε! Όπως μα-
θαίνουμε τη Χαριλάου Τρικούπη εκπροσώπησε
το μέλος του πολιτικού συμβουλίου Αντώνης
Σαουλίδης, χωρίς ωστόσο να καταθέσει στεφάνι
όπως έκαναν οι υπόλοιποι εκπρόσωποι των
κομμάτων. Κομμένα τα περιττά έξοδα…

✔ Δεν ξέρουμε βέβαια, εάν και οι μισθοδοσίες

των υπαλλήλων θεωρούνται για τη Χαριλάου

Τρικούπη «περιττά έξοδα». Αυτό που μαθαί-

νουμε είναι πως για ακόμη μια φορά οι εργαζό-

μενοι παραμένουν απλήρωτοι για πολλούς

μήνες και όπως αναφέρουν στην «Κ» οι ίδιοι

«φως στο τούνελ δεν βλέπουμε». Στους δια-

δρόμους... ακούγεται μάλιστα πως θα γίνουν και

απολύσεις χωρίς να δοθούν αποζημιώσεις, ενώ

μερικοί παράγοντες σχολιάζουν «να δώσουν τις

αποζημιώσεις αυτοί που τους προσέλαβαν».

Άλλη πάλι πολιτεύτρια αυτή τη φορά όταν αρ-

θρογραφεί ζητά το κατιτίς της! 

✔ Μαθήματα τηλεόρασης και ραδιοφώνου 

ξεκινά το ΠΑΣΟΚ. Όπως αποκάλυψε το karfi-
tsa.gr πολλά στελέχη έλαβαν ενημερωτικό ση-

μείωμα από το γραφείο τύπου που τους ζητά να

συμμετέχουν στα επιμορφωτικά σεμινάρια ΜΜΕ

προκειμένου να μπορούν να στηθούν στις κά-

μερες και τα μικρόφωνα των ραδιοφώνων. Άλ-

λωστε όπως λέει και το ενημερωτικό σημείωμα:

«Έχουμε ανάγκη από πολλαπλασιαστές, ώστε η

παράταξη να δημιουργήσει δυναμική, είναι υπό-

θεση όλων μας».  

✔ Στην προσπάθειά του να υποστηριχτεί από

όσες περισσότερες δυνάμεις μπορεί ο δήμαρχος

Θεσσαλονίκης μπορεί να πει και το «ναι» στην

πρόσκληση που του έκανε ο αντιπρόεδρος του

δημοτικού συμβουλίου και μέλος της παράτα-

ξης Γκιουλέκα, Χάρης Αηδονόπουλος να χαιρε-

τίσει εκδήλωση της Ουρολογικής Εταιρίας, της

οποία είναι πρόεδρος. Ακόμα ο κυρ Γιάννης δεν

έχει απαντήσει, αλλά αν τον ενημερώσουν πως

σε παλαιότερες εκδηλώσεις είχε μιλήσει και η

Αρβελέρ δύσκολα θα αρνηθεί! 

✔ Από ότι ακούμε οι ισορροπίες της «Πρωτο-

βουλίας» είναι πιο λεπτές από ποτέ. Λέγεται ότι

ο πρόεδρος του δημοτικού συμβουλίου, Πανα-

γιώτης Αβραμόπουλος έχει πάψει να είναι… το

νούμερο δυο της παράταξης. Στελέχη της αντι-

πολίτευσης αναφέρουν στην «Κ» ότι «ο Μπου-

τάρης με τον Αβραμόπουλο δεν λένε πλέον

καλημέρα και αυτό γιατί ο πρώτος αναζητά στη-

ρίξεις από διάφορα κόμματα, κάτι με το οποίο

δεν συμφωνεί ο δεύτερος». ΥΓ: Όταν πάντως

τον Αβραμόπουλο τον ρωτούν γιατί δεν κατε-

βαίνει πλέον συχνά στο γραφείο του απαντά

πως τον «πονά το χέρι του». 

✔ Μπορεί ο ίδιος να ρίχτηκε στη μάχη των δη-

μοτικών εκλογών με τη στήριξη της Νέας Δη-

μοκρατίας δεν έκρυψε πότε τις προτιμήσεις του

στο ΚΚΕ. Ο λόγος για τον επικεφαλής της μεί-

ζονος αντιπολίτευσης στο δήμο Νεάπολης-Συ-

κεών, Δημήτρης Ζιγκερίδης τον οποίο είδαμε

στο φεστιβάλ της ΚΝΕ να απολαμβάνει τους…

Going Through! Όπως μαθαίνουμε στον ίδιο

χώρο βρέθηκε και πέρσι! Στο φεστιβάλ της ΚΝΕ

την πρώτη ημέρα έβρεχε, όπως και πέρσι με

αποτέλεσμα ορισμένα στελέχη να δηλώνουν

«σαν το Φεστιβάλ Βιβλίου γίναμε κι εμείς». 

✔ Ο χαρακτηρισμός… «βλαχοδήμαρχοι» μονο-

πώλησε την πρόσφατη συνεδρίαση της Περιφε-

ρειακής Ένωσης Δήμων Κεντρικής Μακεδονίας.

Ο δήμαρχος Θέρμης Θόδωρος Παπαδόπουλος

δήλωσε πως «δεν τον πείραξε αυτό που είπε ο

Αλέξης Τσίπρας», ενώ ο Λάζαρος Κυρίζογλου

από το δήμο Αμπελοκήπων-Μενεμένης συμ-

πλήρωσε «ούτε εμένα αφού όλοι ξέρουν ότι

είμαι Πόντιος». 

✔ Ο κ. Παπαδόπουλος τσίμπησε και το κοπλι-

μέντο του από το Σίμο Δανιηλίδη. ‘Οταν η συζή-

τηση πήγε στον αρχαιότερο δήμαρχο δήλωσε:

«Δεν ξέρω ποιος είναι ο πιο παλιός ξέρω όμως

ότι ο πιο ωραίος είναι ο Θόδωρος». 



Σ
τις τελικές διαπραγμα-

τεύσεις βρίσκεται η επι-

χείρηση «ΦΩΚΑΣ» με

τις πιστώτριες τράπεζες

για την επίτευξη συμ-

φωνίας εξυγίανσης!

Σύμφωνα με πληροφο-

ρίες της «Κ» ήδη έχουν προχωρήσει οι

εσωτερικές εγκρίσεις και διαδικασίες

που συμπεριλαμβάνουν ακόμη και

χρηματοδότηση και απομένει η τυπική

υπογραφή!

Όπως σημειώνουν παράγοντες της

αγοράς της Θεσσαλονίκης, η εξέλιξη

αυτή θα διαμορφώσει άμεσα και το

πλάνο αποπληρωμής της οφειλής, με-

ταξύ άλλων και ενοίκια, του ιστορικού

πολυκαταστήματος προς την Ιερά

Μονή της Αγίας Θεοδώρας! Όπως

έλεγε στην «Κ» διευθυντικό στέλεχος

τράπεζας «η εταιρεία ΦΩΚΑΣ αποτελεί

φωτεινή εξαίρεση, αφού μέσα σε αυτό

το αντίξοο οικονομικά κλίμα που διέρ-

χεται η χώρα μας, κατόρθωσε να επι-

τύχει τους στόχους για το πρώτο

οκτάμηνο του 2013 που της έχουν

τεθεί στο επιχειρηματικό πλάνο από τις

ίδιες τις Τράπεζες». Κατόρθωσε επίσης

να πετύχει τη σημαντική στήριξη του

συντριπτικού μέρους των εργαζομέ-

νων σε αυτήν, που εκτίμησε τη σοβα-

ρότητα αλλά και την δέσμευση της

εταιρίας στις κοινές αποφάσεις και

ενέργειες που έχουν γίνει προς την κα-

τεύθυνση αυτή, δηλαδή, τη σταθερή

και σταδιακή αποπληρωμή των υπο-

χρεώσεων της εταιρίας προς τους ερ-

γαζομένους.

Δωρεές και ενοίκια
Την ίδια ώρα, η περιουσία της Εκ-

κλησίας στην οποία ανήκει και το κτί-

ριο της Τσιμισκή 49-50 έχει αποκτήσει

σημαντική υπεραξία λόγω των κτιρια-

κών επενδύσεων που έχουν γίνει. Η

Εκκλησία της Ελλάδος δείχνει να ανα-

γνωρίζει τη συνεισφορά και το κοινω-

νικό έργο της εταιρείας (δωρεές σχο-

λείων, παιδικών σταθμών, πάρκων,

νοσοκομείων) και ανταποκρίνεται θε-

τικά στις προσπάθειες της επιχείρησης

να κρατηθεί και να συνεχίσει να λει-

τουργεί προς όφελος και των εργαζο-

μένων! Σύμφωνα με πληροφορίες, οι

ετήσιες αυξήσεις των μισθωμάτων

τριπλασιάστηκαν τη δεκαετία 2000-

2010 ενώ ο «ΦΩΚΑΣ» έχει πραγματο-

ποιήσει δωρεά στη Μονή για το Α-

γιολογικό Κέντρο της με 2.000.000

ευρώ!

Σαφώς, σημείωναν οι ίδιοι παράγον-

τες της αγοράς «πρέπει να ολοκληρω-

θεί επιτυχώς το εγχείρημα και για την

κοινωνία της Βόρειας Ελλάδας, προ-

κειμένου να συνεχισθεί και το κοινω-

νικό έργο της επιχείρησης. Να θυ-

μίσουμε ότι από τη δεκαετία του ‘70

μέχρι σήμερα, η «ΦΩΚΑΣ ΑΕ» ανέλαβε

δεκάδες τέτοιου είδους πρωτοβουλίες!

Δωρεές της επιχείρησης
1978: Κατασκευή συγκροτήματος

Γυμνασίου και Λυκείου 12θέσιου στο

Δήμο Συκεών Θεσσαλονίκης

1982: Κατασκευή Παιδική χαρά

«ΦΩΚΑΣ», με πρότυπα Ευρωπαϊκά (Γερ-

μανικά) παιχνίδια, για παιδιά στην πε-

ριοχή Νέας Παραλίας της Θεσσαλονί-

κης

1982: 12 πάρκα αναψυχής σε δή-

μους του νομού Θεσσαλονίκης και

εξοπλισμός με καινούργια παιχνίδια

1984: H κατασκευή και επιχορήγηση

Δημοτικού Βρεφονηπιακού Σταθμού

στην περιοχή 25ης Μαρτίου στο Δήμο

Θεσσαλονίκης. (Έναρξη λειτουργίας

1987. Στέγαση: 250 παιδιά αλλά λόγω

μεγάλης προσέλευσης σήμερα στεγά-

ζονται 450 παιδιά).

1988: Ανέγερση σχολείου (νηπιαγω-

γείο) τετραώροφης οικοδομής στο

Δήμο Ευόσμου

1995: Δωρεά 2 εξωτερικών πτερύ-

γων στην μονή Αγ. Θεοδώρας

1996: Η δημιουργία ενός ζεστού

σπιτιού «Απόστολος Φωκάς», στο ελ-

ληνικό «παιδικό χωριό Β. Ελλάδας»

στην περιοχή Φίλυρο Θεσσαλονίκης

που αποτελεί προσφορά σε παιδιά που

δεν έχουν γνωρίσει οικογένεια.

1997: Κατασκευή ανεξάρτητου τρι-

ώροφου κτιρίου και προμήθεια πλήρη

ιατρικού εξοπλισμού για τη στέγαση και

τη λειτουργία νέας πτέρυγας 700 τ.μ.

για παιδιά με ειδικές ανάγκες, στο Ιπ-

ποκράτειο Νοσοκομείο εις μνήμη Απο-

στόλου Φωκά.

• Ανέγερση του ενοριακού ναού Το-

ρώνης Χαλκιδικής Ιερομάρτυρα Φωκά

• Συμμετοχή στην ανέγερση πολλών

Ιερών Ναών του Δ. Θεσσαλονίκης

2001: Ο όμιλος «ΦΩΚΑΣ» έχει τιμη-

θεί από τον δήμαρχο Αθηναίων για την

συμβολή του στη διατήρηση της πολι-

τιστικής κληρονομιάς της πρωτεύου-

σας (εκτενή αποκατάσταση από 3

ιστορικά κτήρια). 
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Στο παρά ένα για την 
εξυγίανση ο «ΦΩΚΑΣ»

ΑΠΟΜΕΝΕΙ ΜΙΑ ΥΠΟΓΡΑΦΗ ΣΤΗ ΔΙΑΠΡΑΓΜΑΤΕΥΣΗ ΜΕ ΤΙΣ ΠΙΣΤΩΤΡΙΕΣ ΤΡΑΠΕΖΕΣ

Της Μαρίας Βλάχου, marblax4@yahoo.gr

Έ
νταση επικράτησε χθες το πρωί στα γραφεία δι-

οίκησης της πρώην ΕΡΤ3, στην οδό Αγγελάκη 2.

Παρουσία αστυνομικών δυνάμεων και… σεκιού-

ριτι εγκαταστάθηκε η επιτροπή του υπουργείου Οικονο-

μικών από την Αθήνα στην οποία οι επιτυχόντες της

προκήρυξης θα καταθέσουν τα χαρτιά τους. Η εξαμελής

επιτροπή, η οποία θα μείνει μέχρι την επόμενη Πέμπτη,

θα «ξεσκονίσει» τα χαρτιά των επιτυχόντων προκειμέ-

νου να δοθεί το τελικό  οκ για την πρόσληψή τους στον

μεταβατικό φορέα της Δημόσιας Τηλεόρασης. 

Αντιπροσωπεία του ΣΥΡΙΖΑ με επικεφαλής τον βου-

λευτή κ. Γιάννη Αμανατίδη διαμαρτυρήθηκε έντονα όταν

δεν τους επετράπη από τους άντρες της αστυνομίας η

είσοδό τους στα γραφεία. «Δεν είναι δυνατόν να μην επι-

τρέπεται η είσοδος σε βουλευτές του ελληνικού κοινο-

βουλίου», είπε στην «Karfitsa» ο βουλευτής του ΣΥΡΙΖΑ

Θεσσαλονίκης, Γιάννης Αμανατίδης και πρόσθεσε «το

μόνο που θέλαμε είναι να μπούμε μέσα να δούμε ποια

είναι αυτή η επιτροπή και να μάθουμε από ποιους έχουν

πάρει εντολή για την όλη διαδικασία».

Μάλιστα, κατά τη χθέσινη πρώτη μέρα, κατέθεσαν εν-

στάσεις όσοι δεν είδαν τα ονόματά τους στη λίστα, ανά-

μεσά τους και αρκετοί συμβασιούχοι της πρώην ΕΡΤ3

οι οποίοι, όπως είπαν, στην «Karfitsa» είδαν άλλους συ-

ναδέλφους τους πρώην συμβασιούχους να είναι επιτυ-

χόντες και να έχουν προσληφθεί αν και δεν είχαν τα 200

μόρια που έδινε μπονους η προκήρυξη στους απολυμέ-

νους της ΕΡΤ γιατί οι συμβάσεις τους δεν είχαν ανανε-

ωθεί.

Σύμφωνα με πληροφορίες, η λειτουργία της Δημό-

σιας Τηλεόρασης στη Θεσσαλονίκη θα ξεκινήσει με την

παραγωγή ραδιοφωνικού προγράμματος από τις εγκα-

ταστάσεις του 9,58 FM όπου βρίσκεται στην «κατοχή»

του υπουργείου Οικονομικών, καθώς στις εγκαταστά-

σεις του δεν υπήρχαν ακαταληψίες, πρώην εργαζόμενοι

της ΕΡΤ3. 

Την ίδια ώρα έγινε γνωστό, ότι για τη θέση του νέου

γενικού διευθυντή, για τον μεταβατικό τουλάχιστον

φορέα, προορίζεται ο δημοσιογράφος-παρουσιαστής

των ΑΝΙΧΝΕΥΣΕΩΝ Παντελής Σαββίδης.

Να θυμίσουμε ότι ο κ. Σαββίδης είναι επίσης και πρό-

εδρος των αποφοίτων του ΑΠΘ.

Διαδέχεται τον Κώστα Μπλιάτκα, ο οποίος κι αυτός,

όπως και ο κ Σαββίδης προσελήφθησαν επί διοίκησης

Μιχάλη Αλεξανδρίδη.

Όπως έγραψε  ο ίδιος στον ιστότοπο της πρώην εκ-

πομπής του, υπήρξε συμφοιτητής του στενού συνερ-

γάτη του πρωθυπουργού Χρύσανθου Λαζαρίδη και τον

γνωρίζει «λίγο καλύτερα από τον κ. Αντώνη Σαμαρά».

Ενστάσεις, εντάσεις, επιτροπές
και ο νέος Γενικός

«Ο νέος περιφερειάρχης είναι αυτός που έχει τον πρώτο λόγο»
«Σε κρίσιμες περιόδους αυτό που απαι-

τείται είναι σύνεση, ενότητα και ψυχραιμία.

Η περιφερειακή μας ομάδα παραμένει

ισχυρή, διαψεύδοντας τις Κασσάνδρες που

βλέπουν δυσαρέσκειες και κλυδωνισμούς.

Ο νέος περιφερειάρχης είναι αυτός που έχει

τον πρώτο λόγο, αυτός που δίνει το στίγμα

και επιλέγει τις πολιτικές», αναφέρει μεταξύ

άλλων ο έκπτωτος περιφερειάρχης, Πανα-

γιώτης Ψωμιάδης σε ανακοίνωσή του.

«Όσον αφορά στο πρόσωπο μου, παρα-

μένω ο ιδρυτής της «Δύναμης για την Περι-

φέρεια Κεντρικής Μακεδονίας» και εγγυητής

της ενότητας της παράταξης, παρακολουθώ

από κοντά τις εξελίξεις, δεν πρόκειται να γίνω

παιδοκτόνος στη δική μου ομάδα. Γιατί η

ομάδα αυτή ήταν και παραμένει η οικογένεια

μου. Ασφαλώς συνεχιζόμενα λάθη, αποκλει-

σμοί και επιπόλαιες πολιτικές συμπεριφορές

δεν επιτρέπονται, ιδιαίτερα αυτές τις κρίσιμες

στιγμές για την Πατρίδα μας», τονίζει και καλεί

«όλους τους περιφερειακούς συμβούλους

της «Δύναμης για την Περιφέρεια Κεντρικής

Μακεδονίας» να επιδείξουν υψηλό αίσθημα

ευθύνης, να συνεχίσουν μέχρι το τέλος της

θητείας τους τον αγώνα για τη βελτίωση της

ποιότητας ζωής των πολιτών του τόπου μας».

ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΨΩΜΙΑΔΗΣ:



Της Χρύσας Κυριακού

Π
αιδί με φιλοδοξίες,

οικογενειάρχης, με-

θοδικός και εργατι-

κός. Με τα λόγια

αυτά χαρακτηρίζουν

τον Φάνη Παπά φί-

λοι, γνωστοί και συ-

νεργάτες. Ο 36χρονος από τον Σοχό

εδώ και λίγες ημέρες και συγκεκριμένα

από την περασμένη Τετάρτη είναι ο

νέος αντιπεριφερειάρχης Θεσσαλονί-

κης, αντικαθιστώντας τον Γιώργο Τσα-

μασλή, που τέθηκε σε διαθεσιμότητα. Ο

νέος αντιπεριφερειάρχης αποτελεί προ-

σωπική επιλογή του Περιφερειάρχη

Κεντρικής Μακεδονίας, Απόστολου

Τζιτζικώστα με τον οποίο διατηρεί πολύ

καλές και στενές σχέσεις. 

«Η τοποθέτηση του Φάνη Παπά, ενός

νέου σε ηλικία πολιτικού, στη θέση του

αντιπεριφερειάρχη επιβεβαιώνει την

προσπάθεια του Απόστολου Τζιτζικώ-

στα να αλλάξει τα πάντα στις υπηρεσίες

της Περιφέρειας», αναφέρει στην «Κ»

στενός συνεργάτης του περιφερειάρχη

Κεντρικής Μακεδονίας. Όπως λέει και

ο ίδιος, ο Απόστολος Τζιτζικώστας από

τις πρώτες ημέρες ανάληψης των κα-

θηκόντων του είχε διαμηνύσει σε

όλους ότι στόχος του είναι η ριζική

ανανέωση της Περιφέρειας, αφήνον-

τας πίσω το παρελθόν. 

Οι φίλοι 
Στενός φίλος του Κυριάκου Μητσο-

τάκη ο Φάνης Παπάς, από νεαρή ηλικία

βρέθηκε στους χώρους της ΟΝΝΕΔ. Εκεί

απέκτησε πολλούς φίλους, οι οποίοι τον

στήριξαν στη μετέπειτα πορεία του. Πολύ

καλοί φίλοι του είναι επίσης η Τζελίνα

Μακραντωνάκη και ο Βασίλης Ανατολί-

της, με τους οποίους ο νέος αντιπεριφε-

ρειάρχης πίνει συχνά καφέ αναλύοντας

τα της Περιφέρειας. Στους πολύ καλούς

του φίλους συγκαταλέγονται επίσης ο

βουλευτής της ΝΔ στη Β’ Θεσσαλονίκης,

Σάββας Αναστασιάδης και η πολιτευτής

της ΝΔ, Πόπη Καλαϊτζή. Καλές σχέσεις

διατηρεί επίσης με τον σημερινό δήμαρχο

Λαγκαδά, Γιάννη Αναστασιάδη, τον οποίο

δείχνει να στηρίζει.

Οικογένεια και φίλοι
Ο νέος αντιπεριφερειάρχης παρά τις

υποχρεώσεις του στην πόλη της Θεσ-

σαλονίκης δεν έχει εγκαταλείψει το

χωριό του, όπου και ζει με τη σύζυγό

του και τα τρία του παιδιά. Εκεί άλλω-

στε είναι οι παιδικοί του φίλοι, τους

οποίους δεν χάνει ευκαιρία να τους συ-

ναντήσει και να παρακολουθήσουν μαζί

την αγαπημένη του ομάδα, τον Εθνικό

Σοχού. «Παρά τις υποχρεώσεις του

στην Περιφέρεια δεν μας ξεχνά. Περνά

πολλές ώρες και με τους φίλους του

αλλά και με την οικογένειά του», ανα-

φέρει στην «Κ» παιδικός του φίλος.

«Είναι από τα αγαπημένα παιδιά όλων.

Άλλωστε δεν είναι τυχαίο που σε τόσο

νεαρή ηλικία κατάφερε να εκλεγεί δή-

μαρχος», συμπληρώνει. 

Ο δήμος 

Η
μεγάλη αγάπη, που έχει,

όπως λέει και ο ίδιος, για

τον τόπο του και τα κοι-

νά, αλλά και οι προτροπές φί-

λων και γνωστών να ασ-

χοληθεί με τα κοινά τον οδήγη-

σαν το 2002 να θέσει υποψη-

φιότητα ως δημοτικός σύμ-

βουλος, όπου και κατάφερε

να εκλεγεί. Στις επόμενες

εκλογές ο Φάνης Παπάς

αποφάσισε να μπει πιο δυ-

ναμικά και να διεκδικήσει το

δημαρχιακό θώκο. Στις εκλο-

γές του 2006 αναδείχθηκε

δήμαρχος Σοχού, συγκεντρώ-

νοντας την δεύτερη Κυριακή πο-

σοστό εκλογής 61,13%, αφήνο-

ντας δεύτερο τον πρώην δή-

μαρχο Σοχού, Β. Μαργαρίτη. Στις

περασμένες αυτοδιοικητικές εκλο-

γές ο δήμος Σοχού με τον Καλλι-

κράτη ενσωματώθηκε στο δήμο

Λαγκαδά με τον Φάνη Παπά να

προΐσταται του αγώνα υπέρ της

δημιουργίας αυτόνομου δήμου

Σοχού, θέμα το οποίο δεν έχει

λυθεί ακόμη.
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ΠΩΣ Ο ΠΡΩΗΝ ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΣΟΧΟΥ Φ. ΠΑΠΑΣ ΒΡΕΘΗΚΕ ΣΤΟ ΠΛΕΥΡΟ ΤΟΥ ΑΠ. ΤΖΙΤΖΙΚΩΣΤΑ

Ο... τυροκόμος
αντιπεριφερειάρχης

Το φαινόμενο 
της πεταλούδας  

Του Κωνσταντίνου Ζέρβα*

Σ
ύμφωνα με το φαινόμενο της πε-

ταλούδας, αν μια πεταλούδα κι-

νήσει τα φτερά της στον Αμα-

ζόνιο, μπορεί να φέρει βροχή στην Κίνα. Ένα απρόβλεπτο

και φαινομενικά ασήμαντο γεγονός, μπορεί να αλλάξει

τον ρου της Ιστορίας, όταν ένα σύστημα λειτουργεί χαο-

τικά. 

Στη χώρα μας η οικονομική κρίση προκάλεσε απώ-

λεια στήριξης στα σαθρά θεμέλια του μεταπολιτευτικού

κράτους. Πράγματα που μέχρι πρόσφατα θεωρούνταν

δεδομένα όπως το τραπεζικό απόρρητο (και έμμεσα η

νομιμοποίηση της παραοικονομίας) ή κοινωνικά ανεκτά

όπως το «φακελάκι» και το ρουσφέτι (που «συμπλή-

ρωνε» το εισόδημα ή «επιτάχυνε» τις διαδικασίες) ή άλλα

που λογίζονταν ως «κεκτημένα» όπως τα προνόμια συν-

δικαλιστών ή ημετέρων στελεχών, από το 2009 και μετά

έχουν καταρρεύσει. Ούτε καν οι μισθοί, τα εργασιακά δι-

καιώματα, οι παροχές υγείας, κατακτήσεις δεκαετιών με

πραγματικούς αγώνες, δεν ξέφυγαν από τη μέγγενη των

μνημονίων. Επιδιδόμενο σε μεταπολιτευτικούς στρου-

θοκαμηλισμούς το σύστημα αποδείχθηκε απρόθυμο ή

ανίκανο να πετύχει τις απαραίτητες διορθώσεις ώστε να

διατηρηθεί το μέγιστο θετικό για την κοινωνία και, πλέον,

λειτουργεί χαοτικά. 

Μέσα στην αναγκαία προσπάθεια ανασύνταξης και

επαναλειτουργίας κράτους και οικονομίας περισσεύουν

τα λάθη: καθυστερήσεις στις διαρθρωτικές αλλαγές, φο-

ρολογικό αλαλούμ, αλόγιστες αποκρατικοποιήσεις, πλει-

στηριασμοί πρώτης κατοικίας. Έτσι η ανεργία εκτοξεύεται

στο 27%, οι πολίτες οδηγούνται σε ασφυξία, ενώ απο-

δεικνύεται για μια ακόμη φορά  η ανεπάρκεια του πολι-

τικού προσωπικού εν γένει να ανταποκριθεί στην

ιστορικότητα της συγκυρίας –παρά τις όποιες εξαιρέσεις. 

Διαπιστώναμε πριν ένα μήνα ότι δεν είναι τυχαία η έν-

ταση και η τροπή που έλαβε η υπόθεση με τη θανατη-

φόρο πτώση του 19χρονου από το τρόλεϊ επειδή δεν είχε

κόψει εισιτήριο. Αναρωτιόμασταν δε ποια θα ήταν η εξέ-

λιξη εάν ένα τέτοιο περιστατικό συνέβαινε το χειμώνα

και όχι στα «μπάνια του λαού». Και γράφαμε πως όσοι

ξεχνούν την τροπή που πήραν τα πράγματα το Δεκέμβριο

του 2008, και εξακολουθούν να «κυβερνούν» συνειδητά

ή ασυνείδητα χωρίς την αίσθηση οιουδήποτε μέτρου

(ηθικής, δικαιοσύνης, αλληλεγγύης) απέναντι στους πο-

λίτες, θέτοντας σε κίνδυνο την κοινωνική ειρήνη, η οποία

είναι προϋπόθεση μεταρρυθμίσεων και προόδου, όσοι

πολιτεύονται χωρίς κόκκινες γραμμές στις αρχές τους,

ας έχουν υπόψη το φαινόμενο της πεταλούδας γιατί την

επόμενη φορά το «εισιτήριο» μπορεί να αποβεί μοιραίο

για τον τόπο.

Φτάσαμε λοιπόν σε μια δολοφονία Έλληνα πολίτη. Συ-

νέβη το απευκτέο, το «βήμα παραπέρα». Άκρα, βία, συμ-

μορία, λέξεις που παίρνουν θέση στο πολιτικό λεξιλόγιο,

έχοντας μάλιστα υποστηρικτές και δημοσκοπική δυνα-

μική. Το ζήτημα είναι να εντοπίσουμε τις αιτίες αυτού του

φαινομένου: όσο εντείνεται ο παραλογισμός της οικονο-

μικής συμπίεσης, χάνει η κοινωνία τη λογική της και μαζί

κάθε δημοκρατική προσπάθεια χάνει το κοινωνικό της

έρεισμα. Το έδαφος γίνεται γόνιμο για να δεχθεί ακραίες

θέσεις, ακραίες συμπεριφορές, με ό,τι αυτό συνεπάγεται.

Κι αυτό είναι κάτι που όλοι, ιδίως οι κυβερνώντες, πρέπει

να λάβουν υπόψη τους. Αν θέλουμε πραγματικά να απο-

τρέψουμε τη βία που επέρχεται. 
*Ο κ. Ζέρβας είναι Αντιδήμαρχος Ποιότητας Ζωής 
δήμου Θεσσαλονίκης 

Ποιος είναι 

Ο
Θεοφάνης Παπάς γεννή-

θηκε το 1977 και μεγάλω-

σε στο Σοχό. Μαθήτευσε

στο Γυμνάσιο και Λύκειο Σοχού

και σπούδασε στo Τ.Ε.Ι. Σερρών,

στο τμήμα Λογιστικής της Σχολής

Διοίκησης - Οικονομίας από το

1994 ως το 1998. Υπηρέτησε τη

θητεία του ως έφεδρος αξιωματι-

κός και πέρασε στη σχολή εκπαί-

δευσης ανορθόδοξου πολέμου.

Δημιούργησε μια επιχείρηση στο

Σοχό μέσω του Γ΄Κ.Π.Σ. της Ε.Ε.,

με αντικείμενο την επεξεργασία

τυροκομικής πυτιάς, και προωθεί

τα προϊόντα της σε όλη την Ελ-

λάδα.

Ασχολείται έντονα με την πολι-

τική, πολιτιστική και αθλητική ζωή

του δήμου Σοχού. Διετέλεσε εξω-

τερικός συνεργάτης του κέντρου

πολιτισμού «Μαύρη Θάλασσα»

της Νομαρχίας Θεσσαλονίκης.

Διετέλεσε με επιτυχία, επί επτά

έτη, πρόεδρος και γενικός γραμ-

ματέας του Εθνικού Σοχού και

των ακαδημιών του. Είναι ένα από

τα ιδρυτικά μέλη του ιππικού ομί-

λου «ΦΙΛΙΠΠΟΣ». Έχει παρακο-

λουθήσει πολλά σεμινάρια και

συνέδρια πάνω σε θέματα τοπικής

αυτοδιοίκησης, δημοσίων σχε-

σεων και marketing-management.





Η
χώρα μας, εθεωρείτο ελεύθερη

λύσσας από το 1987, μετά από

την εφαρμογή εντατικού  προ-

γράμματος εκρίζωσης της

νόσου. Μετά όμως από την εμ-

φάνιση των πρόσφατων κρουσμάτων λύσσας

τον Οκτώβριο του 2012 σε άγρια ζώα, στους

Νομούς Κοζάνης, Καστοριάς και Κιλκίς,

καθώς και σε ένα ποιμενικό σκύλο στο Νομό

Καστοριάς, φαίνεται ότι η λύσσα επιστρέφει

στη χώρα μας. Το γεγονός αυτό ήταν αναμε-

νόμενο επιδημιολογικά, λόγω της προηγη-

θείσας εμφάνισης κρουσμάτων σε γειτονικές

Βαλκανικές χώρες.

Της Ασημίνα 
Μπαλάσκα*

Από τον Οκτώβριο του 2012 έως τις

28/8/2013, έχουν εντοπιστεί επιπλέον κρού-

σματα τόσο σε άγρια όσο και σε λίγα κατοικίδια

ζώα, στην ευρύτερη περιοχή της Βόρειας και

Κεντρικής Ελλάδας, και ειδικότερα στους Νο-

μούς Πέλλας, Θεσσαλονίκης, Σερρών και Τρικά-

λων. Με αφορμή την πιθανή επανεμφάνιση

κρουσμάτων λύσσας σε ζώα στη χώρα μας, η

Γενική Διεύθυνση Κτηνιατρικής (Υπουργείο

Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων), άρχισε από

τον Απρίλιο του 2012, «Πρόγραμμα Επιζωοτιο-

λογικής Επιτήρησης και Παρακολούθησης της

λύσσας» σε άγρια και κατοικίδια θηλαστικά, αρ-

χικά στη Βόρεια Ελλάδα (Παραμεθόριοι και άλλοι

Νομοί), και ακολούθως μετά την εμφάνιση των

πρώτων κρουσμάτων, σε όλη την επικράτεια.

Παράλληλα το ΚΕΕΛΠΝΟ ασχολείται με την επι-

τήρηση και καταγραφή των εκτεθέντων ατόμων,

σε ζώα ύποπτα για λύσσα, καθώς και της αγω-

γής που έλαβαν. Από τον Οκτώβριο του 2012

έως  τις 31 Αυγούστου 2013, έχουν καταγραφεί

συνολικά 376 χορηγήσεις προφυλακτικής αγω-

γής σε ανθρώπους, που εκτέθηκαν σε ζώα ύπο-

πτα για μετάδοση λύσσας. Από αυτές, οι

221(ποσοστό 58,8%), περιελάμβαναν χορήγηση

μόνο εμβολίου ενώ οι 155 (ποσοστό 41,2%), πε-

ριελάμβαναν  χορήγηση εμβολίου και ανοσο-

σφαιρίνης.

Στις εκθέσεις εμπλέκονται έως τώρα στην

πλειοψηφία  (ποσοστό 85,2%) σκύλοι και κατά

δεύτερο λόγο, γάτες, αλεπούδες και άλλα ζώα.

Σε ζώα με εργαστηριακά επιβεβαιωμένη λύσσα,

εκτέθηκαν συνολικά 17 άτομα (ποσοστό 4,5%

του συνολικού αριθμού εκτεθέντων που έλαβαν

αγωγή). Επιπροσθέτως, από τα μέχρι τώρα επι-

δημιολογικά δεδομένα, προκύπτει ότι στο 63,4%

του συνόλου των περιπτώσεων εμπλέκονται

αδέσποτοι σκύλοι.

Η μετάδοση
Η λύσσα είναι ιογενής νόσος του νευρικού συ-

στήματος, που προσβάλλει όλα τα θερμόαιμα

θηλαστικά, άγρια και κατοικίδια, όπως: αλεπού-

δες, λύκους, κουνάβια, ρακούν, νυχτερίδες, σκύ-

λους, γάτες, βοοειδή, αιγοπρόβατα, άλογα κ.λπ.

Θεωρείται ωστόσο ζωοανθρωπονόσος. Μπορεί

δηλαδή να μεταδοθεί από κάποιο μολυσμένο

ζώο και στον άνθρωπο. Ο ιός της λύσσας υπάρ-

χει στο σάλιο του μολυσμένου ζώου και μεταδί-

δεται στον άνθρωπο κυρίως μέσω δήγματος

(δαγκώματος) του ζώου. Η μετάδοση του ιού της

λύσσας μπορεί σπανιότερα επίσης να συμβεί

μέσω επαφής του σάλιου του ζώου, με δέρμα

που έχει τραύμα, γρατζουνιά, κόψιμο ή γδάρ-

σιμο, ή με τους βλεννογόνους (μάτια, μύτη,

στόμα).  Ο ιός προωθείται στη συνέχεια διαμέσου

των νευρικών απολήξεων στο Κεντρικό Νευρικό

Σύστημα του ανθρώπου και προκαλεί εγκεφαλί-

τιδα. 

Ο χρόνος επώασης είναι συνήθως 1 έως 3

μήνες, αλλά σπανιότερα μπορεί να είναι από 1

εβδομάδα έως και περισσότερο από 1 έτος.

Επειδή  η λύσσα είναι μια νόσος με θνητότητα

σχεδόν 100% και δεν υπάρχει συνήθως αποτε-

λεσματική θεραπεία μετά την εκδήλωση των

συμπτωμάτων, ο μόνος αποτελεσματικός τρόπος

προστασίας είναι ή  ο προληπτικός εμβολιασμός

με (3) δόσεις αντιλυσσικού εμβολίου(πριν την

έκθεση) σε ομάδες υψηλού κινδύνου ή η έγ-

καιρη χορήγηση (5) δόσεων εμβολίου και ανο-

σοσφαιρίνης μετά την έκθεση στην ασθένεια

(δάγκωμα ύποπτου ζώου κ.λπ.). 

Ως ομάδες υψηλού κινδύνου θεωρούνται γε-

νικά άτομα, που λόγω επαγγέλματος ή άλλης

ασχολίας έρχονται σε επαφή με ζώα, όπως: κτη-

νίατροι, θηροφύλακες, εργαστηριακοί που ασχο-

λούνται με λύσσα, κυνηγοί, σπηλαιολόγοι,

εργαζόμενοι σε σφαγεία, ταξιδιώτες σε περιοχές

με λύσσα, όταν η πρόσβαση σε αντιλυσσικά εμ-

βόλια και ανοσοσφαιρίνη είναι δυσχερής και γε-

νικά άτομα που έχουν στενή επαφή με άγρια ή

αδέσποτα ζώα. Στην Ελλάδα κυκλοφορεί από το

Ελληνικό Ινστιτούτο Pasteur το εμβόλιο «Vaccin

Rabique Pasteur», το οποίο είναι αδρανοποι-

ημένο, κεκαθαρμένο εμβόλιο, παρασκευασμένο

σε κύτταρα Vero και περιέχει το στέλεχος Wistar

Rabies PM/WI 38 1503-3M. Η ανοσοσφαιρίνη

είναι εξαιρετικά ακριβή και πρέπει να χορηγείται

με φειδώ και μόνο μετά από επικοινωνία με

ιατρό, σύμφωνα με τους αλγορίθμους που έχουν

δημιουργηθεί για αυτό το σκοπό από το ΚΕΕΛ-
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ΤΟ ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΑΓΡΟΤΙΚΗΣ

ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ ΚΑΙ ΤΟ ΚΕΕΛΠΝΟ

«ΠΑΡΑΚΟΛΟΥΘΟΥΝ» ΤΗΝ ΑΣΘΕΝΕΙΑ

Η ΛΥΣΣΑ
ΔΕΝ ΕΙΝΑΙ
ΠΑΡΕΛΘΟΝ
Από τα μέχρι τώρα επιδημιολογικάδεδομένα, προκύπτει

ότι το 63% του συνόλου των περιπτώσεων έκθεσης

εμπλέκονται αδέσποτοι σκύλοι
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ΠΝΟ και το Υπουργείο Υγείας. Αναφορικά και με τα

δύο σκευάσματα, η διάθεση γίνεται στις κατά τό-

πους Διευθύνσεις Δημόσιας Υγείας των Νομαρ-

χιών, στα Κέντρα Υγείας και στα Νοσοκομεία της

χώρας, κατόπιν σχετικού αιτήματος προς το

Υπουργείο Υγείας.

Μέτρα προστασίας
Υπάρχουν ωστόσο μερικά γενικά μέτρα προστα-

σίας, τα οποία θα πρέπει να ακολουθήσει ο καθέ-

νας μας προκειμένου να περιορίσει τον κίνδυνο

έκθεσής του στη λύσσα, όπως: ο εμβολιασμός των

κατοικιδίων του(σκύλοι, γάτες κ.λπ.), ο περιορι-

σμός των κατοικιδίων του σε ασφαλή και περι-

φραγμένο χώρο ιδιαίτερα κατά τη διάρκεια της νύ-

χτας, η αποφυγή της επαφής του με άγρια ή αδέ-

σποτα ζώα, καθώς και με εκείνα που είναι

διασταύρωση κατοικιδίων με άγρια ζώα, η εκπαί-

δευση των παιδιών ώστε να μην προσεγγίζουν

ποτέ ζώα που δεν γνωρίζουν, ακόμη και εάν φαί-

νονται φιλικά, η αποφυγή επαφής με νεκρά ζώα,

η απομάκρυνση των άγριων ζώων από κατοικίες

και εργασιακούς χώρους, η απομάκρυνση από τον

κήπο τροφής και νερού καθώς και απορριμάτων

που προσελκύουν άγρια ζώα, η λήψη μέτρων

ώστε να μην εισχωρούν μέσα στο σπίτι νυχτερί-

δες(σήτες κ.λπ.), η έγκαιρη ενημέρωση της Κτη-

νιατρικής Υπηρεσίας της περιοχής του, αν συνα-

ντήσει άρρωστο, νεκρό ή τραυματισμένο από επί-

θεση αδέσποτο ζώο ή ζώο με επιθετική συμπερι-

φορά και η τακτική ενημέρωσή του από την

αρμόδια Διεύθυνση Κτηνιατρικής για ενδεχόμενα

πρόσφατα κρούσματα λύσσας σε ζώα στην πε-

ριοχή του. 

Αν παρ’ όλα αυτά, κάποιο ζώο ύποπτο για λύσσα

δαγκώσει έναν  άνθρωπο σε περιοχή, που κατά τις

Κτηνιατρικές Υπηρεσίες είναι «υψηλού κινδύνου

για λύσσα», θα πρέπει: 1) Να πλύνει άμεσα το

τραύμα στο σημείο του συμβάντος με άφθονο νερό

και σαπούνι για τουλάχιστον 5 λεπτά και ακολού-

θως να το απολυμάνει με αλκοολούχο ή ιωδιούχο

αντισηπτικό  2) Να προσπαθήσει να συγκρατήσει

στη μνήμη του την εικόνα του ζώου και το σημείο

που κατευθύνθηκε 3) Να επικοινωνήσει με τον

ιδιοκτήτη του ζώου (εάν αυτό είναι δεσποζόμενο),

και να ανταλλάξει στοιχεία επικοινωνίας 4) Να επι-

κοινωνήσει το συντομότερο δυνατόν με την Κτη-

νιατρική Υπηρεσία του Νομού του σχετικά με: Τόπο,

χρόνο συμβάντος, εικόνα και κατεύθυνση του

ζώου, και ιδιοκτήτη 5) Να ζητήσει άμεσα βοήθεια

από έμπειρο ιατρικό προσωπικό.

*Η κ. Ασημίνα Μπαλάσκα

είναι Παθολόγος, ΚΕΕΛΠΝΟ

Κάτοχος Διπλώματος

Ταξιδιωτικής Υγείας(CTH®)

Εμβολιάστε
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ΠΩΣ ΞΕΚΙΝΗΣΑΝ ΤΗΝ ΠΟΛΙΤΙΚΗ ΤΟΥΣ ΚΑΡΙΕΡΑ «ΔΙΠΛΑ» ΣΤΟΝ ΠΡΩΗΝ ΔΗΜΑΡΧΟ

Των Βαγγέλη Στολάκη και Χρύσας Κυριακού

Μ
πορεί οι κάλπες για τον

επόμενο δήμαρχο Θεσ-

σαλονίκης να αργούν

να στηθούν, ωστόσο η

συζήτηση για τον υπο-

ψήφιο που θα διεκδική-

σει το δημαρχιακό θώ-

κο με τη στήριξη της Νέας Δημοκρατίας τον

ερχόμενο Μάιο καλά κρατεί. Η ονοματολογία

δίνει και παίρνει, με ορισμένους μάλιστα να

ισχυρίζονται πως η Συγγρού ενδεχομένως να

στηρίξει και πρώην βουλευτές του ΠΑΣΟΚ,

ενώ αυτοί που φλερτάρουν με την καρέκλα

του δημάρχου έχουν αρχίσει να κάνουν δειλά

δειλά την εμφάνισή τους τουλάχιστον στην

εκλογική τους περιφέρεια. Ο λόγος για την

Έλενα Ράπτη, τον Κώστα Γκιουλέκα και τον

Σταύρο Καλαφάτη, οι οποίοι με τον τρόπο τους

θέλουν να δείξουν στο Μαξίμου πως είναι πα-

ρόντες!

Σύμφωνα με κυβερνητικές πηγές από το

χώρο της Νέας Δημοκρατίας «μπορεί κανείς

από τους τρεις πραγματικά να μην θέλει να

είναι υποψήφιος δήμαρχος, ωστόσο ενδεχό-

μενη υποψηφιότητά τους θα ενισχύσει την

αναγνωρισιμότητά τους για τις επόμενες εθνι-

κές εκλογές που είναι και το ζητούμενο για

τους τρεις πρώτους σε σταυρούς βουλευτές

της Θεσσαλονίκης». Οι ίδιες πηγές μάλιστα

σχολιάζουν πως «ακόμα και να μην είναι υπο-

ψήφιοι, κερδίζουν επικοινωνιακά μόνο από τη

φημολογία».

Προεκλογικές ζυμώσεις
Έτσι, η Έλενα Ράπτη που για τους τοπικούς

παράγοντες του κόμματος θεωρούνταν «α-

πούσα» αφού η ίδια είχε να συμμετέχει σε συ-

νεδρίαση της Μητροπόλιτου Ιωσήφ για μήνες,

δεν εμφανίστηκε στις εορταστικές εκδηλώ-

σεις για τα εκατό χρόνια απελευθέρωσης της

πόλης, ούτε στις τοπικές προσυνεδριακές δια-

δικασίας του κόμματος, το τελευταίο διάστημα

καταγράφει παρουσίες. Η ίδια έδωσε το παρόν

σε σύσκεψη της τοπικής Νέας Δημοκρατίας

υπό τον Ανδρέα Παπαμιμίκο, βρέθηκε στην τε-

λετή εγκαινίων της 78ης ΔΕΘ και καταγράφει

έντονη δραστηριότητα ως συντονίστρια της

εκστρατείας «Ένα στα Πέντε».

Ο αναπληρωτής υπουργός Περιβάλλοντος

από την πλευρά του ξεκίνησε συναντήσεις με

εκπροσώπους των ΜΜΕ στην πόλη για να

τους ενημερώσει για τις δράσεις του υπουρ-

γείου του. Σε σχετική ερώτηση μάλιστα ο

Σταύρος Καλαφάτης απέφυγε να απαντήσει

λέγοντας πως ο δημαρχιακός θώκος Θεσσα-

λονίκης θα τον απασχολήσει από Σεπτέμβριο.

Δεν διέψευσε ωστόσο τα σενάρια που τον θέ-

λουν να διεκδικεί τη στήριξη της Νέας Δημο-

κρατίας. Εδώ και λίγες ημέρες μάλιστα ξε-

κίνησε επαφές με δημάρχους του νομού για

ζητήματα που εμπίπτουν στην αρμοδιότητά

του αλλά και ευρύτερα θέματα τοπικής εμβέ-

λειας. Μάλιστα, όπως αναφέρει στην «Κ» αυ-

τοδιοικητικός της πόλης «οι συναντήσεις με

τον Λαφαζανίδη και τον Κυρίζογλου μόνο τυ-

χαίες δεν πρέπει να θεωρούνται. Μυρίζονται

εκλογές». Ο υφυπουργός Παιδείας, Κώστας

Γκιουλέκας έχει δηλώσει πολλάκις κατά τη

διάρκεια των συνεδριάσεων του δημοτικού

συμβουλίου Θεσσαλονίκης πως θα είναι εκ

νέου υποψήφιος δήμαρχος. Βέβαια, ο ίδιος σε

πρόσφατη συνάντηση που είχε με στελέχη της

παράταξής του στο Μακεδονία Παλλάς άφησε

ανοικτό το ενδεχόμενο να μην θέσει υποψη-

φιότητα και να μην εναντιωθεί με τις επιλογές

του Μαξίμου.

«Το παρελθόν με 
Παπαγεωργόπουλο»

Δεν είναι λίγοι ωστόσο, κυρίως στα «γαλά-

ζια» πηγαδάκια της κυβέρνησης που ισχυρί-

ζονται στην «Κ» πως «οι κκ. Γκιουλέκας, Ρά-

πτη και Καλαφάτης όσο κι αν προσπαθούν να

το κρύψουν, είχαν πολύ καλές σχέσεις με τον

πρώην δήμαρχο, μάλιστα οι δυο τελευταίοι

υπήρξαν στελέχη των διοικήσεών του, και εν-

δεχόμενη υποψηφιότητά τους για το δήμο

Θεσσαλονίκης μπορεί να ταυτιστεί με την πα-

ρουσία του Βασίλη Παπαγεωργόπουλου στο

δήμο. Σίγουρα όμως δεν αποτελούν νικηφόρα

Τα «παιδιά» του Παπαγεωργόπουλου και 
το «φλερτ» με το δήμο Θεσσαλονίκης 
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επιλογή για τη Λεωφόρο Συγγρού» καταλή-

γουν.

Η αλήθεια είναι πως τόσο η «γαλάζια» βου-

λευτής όσο και τα δυο εκ Θεσσαλονίκης κυ-

βερνητικά στελέχη από την ημέρα που έγινε

γνωστή η απόφαση του δικαστηρίου που επέ-

βαλε ισόβια κάθειρξη στο Βασίλη Παπαγεωρ-

γόπουλο, παρά τις οχλήσεις των δημοσιο-

γράφων δεν προχώρησαν σε κάποια σχετική

δήλωση, ούτε πήγαν να τον επισκεφτούν στις

φυλακές των Διαβατών σε μια προσπάθεια να

αποσυνδέσουν το πολιτικό τους παρελθόν με

το πρόσωπο του πρώην δημάρχου. «Και οι

τρεις τους είναι πολιτικά παιδιά του Παπαγε-

ωργόπουλου. Βοηθήθηκαν από αυτόν όταν

έφυγαν από το δήμο και αποφάσισαν να ανέ-

βουν τα σκαλιά της Βουλής» σχολιάζει πρώην

συνεργάτης του τέως δημάρχου.

Στο πλευρό του Βασίλη
Η Έλενα Ράπτη πριν βρεθεί στα έδρανα του

ελληνικού Κοινοβουλίου, βρέθηκε στα έδ-

ρανα του Καραβάν Σαράι στις τάξεις της δη-

μοτικής παράταξης του Βασίλη Παπα-

γεωργόπουλου. Εκλέχθηκε δημοτική σύμ-

βουλος το 1998, και επανεκλέχθηκε μάλιστα

πρώτη σε σταυρούς, όπως γράφει και η ίδια

στο βιογραφικό της το 2002. Μάλιστα την πε-

ρίοδο 2001-2002 εκλέγεται με τις «ευλογίες»

του πρώην δημάρχου στη θέση της γραμμα-

τέας του δημοτικού συμβουλίου. Έχει διατε-

λέσει μέλος της δημαρχιακής επιτροπής,

εντεταλμένη σύμβουλος σε θέματα επικοινω-

νίας του δήμου, μέλος στις Επιτροπές Πολιτι-

σμού και Διεθνών Σχέσεων, μέλος του διοι-

κητικού συμβουλίου του «Παπαφείου», αντι-

πρόεδρος του «Αγίου Στυλιανού» και εκπρό-

σωπος του δήμου για τη διεκδίκηση της

EXPO 2008. Εγκατέλειψε το δήμο το 2004,

οπότε και εξελέγη βουλευτής, ωστόσο οι σχέ-

σεις της, σύμφωνα με πληροφορίες της «Κ»

παρέμεναν καλές για μεγάλο διάστημα.

Ο Σταύρος Καλαφάτης ένα από τα «αγα-

πημένα» παιδιά του πρώην δημάρχου, όπως

λένε πρώην στενοί συνεργάτες του Β. Παπα-

γεωργόπουλου, δεν βρέθηκε τυχαία σε θέση

αντιδημάρχου. Ο Σταύρος Καλαφάτης στα 33

του χρόνια εκλέχθηκε για πρώτη φορά δημο-

τικός σύμβουλος το 1998. Από τον Ιανουάριο

του 2001 ως τον Ιανουάριο του 2005 διετέ-

λεσε εντεταλμένος σύμβουλος επί Θεμάτων

Αδελφοποιημένων Πόλεων και Δικτύου Βαλ-

κανικών Χωρών στο δήμο Θεσσαλονίκης

ενώ από τον Ιανουάριο του 2001 ως το Δε-

κέμβριο του 2002 βρέθηκε στη θέση του αν-

τιπροέδρου του δημοτικού συμβουλίου. Πα-

ράλληλα, ορίστηκε αντιπρόεδρος στη Δημο-

τική Επιχείρηση Αθλητικών Δραστηριοτήτων

(Δ.Ε.Α.Δ.) και πρόεδρος του Ε' ΚΑΠΗ Θεσσα-

λονίκης ενώ από τον Ιανουάριο του 1999 ως

τον Ιανουάριο του 2000 διετέλεσε αντιδήμαρ-

χος Περιβάλλοντος - Πρασίνου του δήμου. «Ο

Παπαγεωργόπουλος τον έκανε αντιδήμαρχο.

Αν δεν ήταν αυτός, ο Καλαφάτης θα παρέ-

μενε δημοτικός σύμβουλος» ανέφερε

στην «Κ» άνθρωπος του περιβάλ-

λοντος του πρώην δημάρχου. 

Ο Κώστας Γκιουλέκας συναν-

τήθηκε για πρώτη φορά με τον

Βασίλη Παπαγεωργόπουλο στα

στούντιο της δημοτικής τηλεόρα-

σης (TV100) όπου και εργαζόταν.

Όπως είπε στην «Κ» πρώην

στενός συνεργάτης του πρώ-

ην δημάρχου ο κ. Παπαγε-

ωργόπουλος τον στή-

ριξε πολύ και τον βοή-

θησε στα πρώτα του

βήματα στην κεντρική

πολιτική σκηνή. Ο ση-

μερινός επικεφαλής της

μείζονος αντιπολίτευ-

σης στο δήμο Θεσσα-

λονίκης εξελέγη πρώ-

τος βουλευτής Α΄ Θεσ-

σαλονίκης με τη ΝΔ στις

εκλογές του Οκτωβρίου

2009, του Σεπτεμβρίου

2007 και του Μαρτίου

2004. Για πρώτη φορά πο-

λιτεύθηκε στις εκλογές του Απριλίου 2000 και

είχε εκλεγεί δεύτερος βουλευτής Α΄ Θεσσα-

λονίκης με τη ΝΔ. Το φθινόπωρο του 2000

έχασε την έδρα του στο εκλογοδικείο (για κώ-

λυμα που καταργήθηκε με την αναθεώρηση

του Συντάγματος το 2001). «Ο πρώην δήμαρ-

χος τον πίστευε και τον στήριζε σε κάθε βήμα

του. Τα πράγματα όμως άλλαξαν στις τελευ-

ταίες αυτοδιοικητικές εκλογές, όπου ο Κ.

Γκιουλέκας προσπάθησε να αποποιηθεί το πα-

ρελθόν του και «εξόργισε» τον Παπαγεωργό-

πουλο με το να θέσει εκτός στενούς του

συνεργάτες», ανέφερε πρώην στενός συνερ-

γάτης του πρώην δημάρχου. 

Οι σχέσεις του Βασίλη Παπαγεωργόπουλου

με τον Σταύρο Καλαφάτη και τον Κώστα

Γκιουλέκα δεν έμεναν βέβαια μόνο στα πολι-

τικά πράγματα καθώς οι τρεις τους όχι μόνο

είχαν καλές οικογενειακές σχέσεις με συχνές

επισκέψεις στο σπίτι του ενός ή του άλλου,

αλλά πέρασαν μαζί και καλοκαιρινές δια-

κοπές. «Δεν ήταν μόνο συνεργάτες. Ήταν

και φίλοι», υποστήριξε πρώην αντιδήμαρ-

χος της ομάδας Παπαγεωργόπουλου. 

Και άλλοι
Ωστόσο, οι τρεις παραπάνω «γαλάζιοι»

βουλευτές δεν είναι οι μόνοι οι οποίοι ξεκί-

νησαν την πολιτική τους διαδρομή στο

πλευρό του κ. Παπαγεωργόπουλου και σή-

μερα τηρούν σιγήν ιχθύος. Έτσι, ο πρώην αν-

τιδήμαρχος Θεσσαλονίκης Βασίλης Γάκης που

για πολλούς ήταν «το αγαπημένο παιδί του

Βασίλη» αν και διατηρεί καλές σχέσεις με τη

σύζυγο του τελευταίου, Ελένη δεν τον έχει

επισκεφτεί στις φυλακές. Κάτι παρόμοιο

ισχύει και για τον πολιτευτή της

Νέας Δημοκρατίας, Κωνσταντίνο

Μαργαρίτη που την περίοδο

1999-2004 υπήρξε σύμβουλος

του κ. Παπαγεωργόπουλου σε

θέματα Δημοσίων και Διε-

θνών Σχέσεων. Καλές σχέ-

σεις φέρεται να διατηρούσε ο

πρώην δήμαρχος και με τους

πρώην αντιδημάρχους Βαγ-

γέλη Δημητρίου, Γιάννη Ζουρ-

νά, Νίκο Παπαγιανόπουλο,

Στέργιο Δεληγιάννη, Κώστα

Καζαντζίδη, Λίτσα Κολοβού

και την οικογένεια Ασπασίδη.

Οι τρεις τελευταίοι μάλιστα

παραμένουν μέχρι και σή-

μερα στα έδρανα του δημο-

τικού συμβουλίου με την

παράταξη Γκιουλέκα. Για πολλούς επίσης και

ο γενικός γραμματέας του δήμου Αμπελοκή-

πων - Μενεμένης και παρ' ολίγον Γενικός

Γραμματέας δήμου Θεσσαλονίκης, Σάκης Πα-

παγεωργίου θεωρείται «άνθρωπος του Παπα-

γεωργόπουλου».

Και η Άννα για 
δήμαρχος;

Η
σημερινή αναπληρώτρια εκπρό-

σωπος τύπου της Νέας Δημο-

κρατίας για ζητήματα Βορείου

Ελλάδας, Άννα Ευθυμίου στο παρελθόν

επιλέχθηκε από τον κ. Παπαγεωργό-

πουλο για τη θέση της εντεταλμένης

συμβούλου του δήμου για ζητήματα

Νεολαίας. Η ίδια μάλιστα όπως αναφέ-

ρει επισκέφθηκε τον τέως δήμαρχο στις

φυλακές Διαβατών και σχολιάζει ότι «το

αντιμετωπίζει αρκετά ψύχραιμα». Η ση-

μερινή δημοτική σύμβουλος της παρά-

ταξης «Ομάδα Δημιουργίας» μιλώντας

στην «Κ» για το ενδεχόμενο να είναι

υποψήφια δήμαρχος Θεσσαλονίκης, ό-

πως τη θέλουν αρκετά δημοσιεύματα

απαντά πως «είναι πολύ νωρίς. Δεν

έχω κάνει συζητήσεις, ούτε μου έχει

γίνει κάποια πρόταση».

Οι επισκέψεις 
στη φυλακή

Σ
ε ό,τι αφορά το επισκεπτήριο του

πρώην δημάρχου, σύμφωνα με

την Ελένη Παπαγεωργοπούλου

«είναι πολλοί αυτοί που τον ξέχασαν

αλλά περισσότεροι αυτοί που τον επι-

σκέφτηκαν στις φυλακές». «Δεν είναι

άλλωστε εύκολο να τον επισκεφτείς.

Όσοι ενδιαφέρονται πρέπει να με ενη-

μερώσουν, να το μεταφέρω στο Βασίλη

και αυτός να κάνει αίτηση στη διοίκηση

των φυλακών» λέει και συμπληρώνει

ότι μεταξύ άλλων αυτοί που τον επισκέ-

φτηκαν είναι «οι Ντίνος Χριστιανόπου-

λος, Κώστας Καζαντζίδης, Λίτσα Κολο-

βού, Βενιαμίν Καρακωνστάνογλου, Σω-

τήρης Καπετανόπουλος, Ερωτόκριτος

Θεοτοκάτος, Δημ. Μαργαρίτης και Στέρ-

γιος Δεληγιάννης».



Του Ιωάννη Βοτσαρίδη* 

Τ
ην τελευταία διετία το

φάντασμα της ανά-

πτυξης πλανάται

πάνω από σωρεία μέτρων λιτότητας, φο-

ροαφαίμαξης, μαζικών απολύσεων στον

ιδιωτικό τομέα και, εν τέλει, συρρίκνωσης

του φορολογικού προϊόντος και πραγμα-

τικής μείωσης των εσόδων του κράτους,

με αποτέλεσμα ο φαύλος κύκλος να επα-

ναλαμβάνεται σε εφαρμογή μιας λάθος

«συνταγής», στην οποία οι Εταίροι μας

φαίνεται ανεξήγητα να επιμένουν και οι

Έλληνες συνομιλητές τους στωικά να

αποδέχονται. 

Χρειάστηκε η κατάσταση να φτάσει σε

αδιέξοδο για να θυμηθούν οι τεχνοκράτες

καθοδηγητές μας, επί τέλους, τη μαγική

λέξη ανάπτυξη. Ανάπτυξη πως; Δια της

επιβολής της – παντός καιρού – συνταγής

της μείωσης του εργατικού κόστους, ως

πανάκειας για την αύξηση της Ανταγωνι-

στικότητας και των Επενδύσεων…

Ωστόσο, όποιος έχει μπει στην περιπέ-

τεια του επιχειρείν στη χώρα μας γνωρίζει

πολύ καλά ότι η απροθυμία  των εγχώ-

ριων και ξένων επιχειρηματιών να τοπο-

θετηθούν στην Ελλάδα δεν οφείλεται

τόσο στο κόστος της εργασίας, όσο στις
αγκυλώσεις και τις στρεβλώσεις του
δημόσιου τομέα που διαχρονικά αποτε-
λούν την τροχοπέδη κάθε καλοπροαί-
ρετου επενδυτή. Βεβαίως, η ελαστικό-

τητα στους όρους εργασίας, η μείωση του

ασφαλιστικού κόστους, η μείωση του

μέσου όρου των μισθών και η αποδυνά-

μωση των συλλογικών και κλαδικών

συμβάσεων, αφαίρεσαν αρκετά βάρη από

τον εργοδότη και έκαναν τις επενδύσεις

πιο ελκυστικές. Δεν έλυσαν, όμως, το κυ-

ριότερο πρόβλημα: αυτό της παντοδύνα-

μης γραφειοκρατίας, της ασάλευτης

ηγεμονίας του άρρωστου ελληνικού δη-

μοσίου, που επί σειρά δεκαετιών – ίσως

και από ιδρύσεως ελληνικού κράτους –

απομυζά κάθε υγιή πόρο και κάθε φιλό-

δοξη επιχειρηματική προσπάθεια στη

χώρα.

Οι στρεβλώσεις της ελληνικής δημό-

σιας διοίκησης έχουν σαφέστατα πολιτικό

πρόσημο, ξεκινώντας από τη διαπλοκή

μεταξύ κομματικού συστήματος και ψη-

φοφόρων, την οικειοποίηση των δημο-

σίων πόρων ως ανταμοιβή στους πρό-

θυμους (διορισμοί), τη συνακόλουθη

υπερδιόγκωση του κράτους – εργοδότη

και τη δημιουργία ενός δεύτερου, παράλ-

ληλου, μη αξιοκρατικού πόλου εξουσίας,

αυτής των δημοσίων λειτουργών.

Οι τελευταίοι, με σύμμαχο ένα παρά-

λογο, αλληλοεπικαλυπτόμενο αλλά και

αλληλοαναιρούμενο πλέγμα Νόμων, κτί-

ζουν το τείχος της γραφειοκρατίας εναν-

τίον κάθε καινοτομικής και εκσυγχρο-

νιστικής προσπάθειας που θα ανέτρεπε

την παντοδυναμία τους, καθιστώντας τον

πολίτη όμηρο ενός παγιωμένου συστήμα-

τος που ευνοεί τη μαύρη οικονομία, το

χρηματισμό και τη διαφθορά.

Συνεπίκουρη στην χαώδη αυτή κατά-

σταση της ελληνικής δημόσιας διοίκησης

έρχεται η ανεπάρκεια της Ελληνικής Δι-

καιοσύνης, της οποίας οι ρυθμοί και η

αναποτελεσματικότητα αποθαρρύνουν

κάθε επίδοξο επενδυτή. Οι ίδιοι οι λει-

τουργοί της Δικαιοσύνης μπορεί να μην

ευθύνονται άμεσα για την ολιγωρία του

συστήματος, το αποτέλεσμα, όμως, δημι-

ουργεί τεράστιες δυσλειτουργίες στην

επιχειρηματικότητα. Αρκεί να αναλογιστεί

κανείς τις πολύχρονες καθυστερήσεις στα

δημόσια έργα λόγω ενστάσεων στις

απαλλοτριώσεις, τις χρονοβόρες προ-

σφυγές δημόσιων οργανισμών (Δασαρ-

χείων, Αρχαιολογικής Υπηρεσίας, Δήμων

κ.λ.π.) εναντίων μεγάλων ιδιωτικών έ-

ργων, τις υπερδεκαετείς διαδικασίες διεκ-

δίκησης ιδιωτικών και δημόσιων απο-

ζημιώσεων.

Αυτονόητο είναι, λοιπόν,  το ερώ-
τημα, «γιατί να επενδύσει κανείς στην
Ελλάδα»;

Γιατί να επενδύσει κανείς σε μία χώρα

που απαιτεί 3-6 μήνες για την άδεια έ-
ναρξης μιας επιχείρησης, που εισάγει 16

νέα Φορολογικά Νομοσχέδια σε μία διε-

τία, που φορολογεί τα Εταιρικά Μερί-

σματα 40%, που ανέχεται οι πολεοδομίες
να κάνουν 2-3 έτη για να εκδώσουν μια

οικοδομική άδεια. Μια χώρα που, εν έτει

2013, δε διαθέτει on line σύστημα στις

εφορίες και στα υποθηκοφυλακεία, δεν

έχει ακόμα αποκτήσει πλήρες Κτηματο-
λόγιο, δεν καταφέρνει καν να εκταμιεύει

τα – κατά 95% επιδοτούμενα – κονδύλια

του ΕΣΠΑ.

Δεν πρόκειται λοιπόν, η Ανάπτυξη να

επιτευχθεί μόνο με τη φθηνή αγορά εργα-

σίας. Ο υποψήφιος επενδυτής εξετάζει

μια σύνθεση παραμέτρων (πολιτική στα-

θερότητα, γεωπολιτική θέση, πιστώσεις,

παραγωγικότητα, φορολογικό σύστημα,

δείκτες εγκληματικότητας, δείκτες απερ-

γιών κ.α.) προκειμένου να δεσμεύσει τα

κεφάλαια του. Κυρίως όμως συνεκτιμά

την ύπαρξη ενός φιλικού προς τον επεν-

δυτή Κράτους. Και αυτή την εικόνα η

χώρα μας, δεν έχει, μέχρι στιγμής κατα-

φέρει, να τη δώσει προς τα έξω. Το ερώ-

τημα είναι εάν δεν μπορεί ή εάν δεν
θέλει….

*Ο κ. Βοτσαρίδης είναι Διευθύνων Σύμβουλος της
INTERLIFE Ασφαλιστικής, Ελληνικής Εταιρίας 
Γενικών Ασφαλίσεων με έδρα την Θεσσαλονίκη που
ιδρύθηκε το 1991 σε πολυμετοχική βάση, ενώ  η
πορεία της Εταιρίας υπήρξε κερδοφόρα από τα
πρώτα χρόνια της λειτουργίας της. Η INTERLIFE
Ασφαλιστική δραστηριοποιείται σε όλη την Ελλάδα
με ένα ευρύ Δίκτυο Πωλήσεων.
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Περί Ανταγωνιστικότητας
και Ανάπτυξης

✔ Στην Μητροπολίτου Ιωσήφ αναζη-

τούν το ρόλο του Δημήτρη Μπακατσέ-

λου στη φετινή διοργάνωση της ΔΕΘ.

Σε σκέψεις τους έβαλε περιστατικό

λίγο πριν τη λήξη της ομιλίας Σαμαρά

στα φετινά εγκαίνια. Όπως αναφέρει

στην «Κ» τοπικό «γαλάζιο» στέλεχος

«στο καφέ που υπάρχει στο χώρο λίγο

πριν ολοκληρώσει ο Πρωθυπουργός

είδαμε το νέο διευθύνοντα σύμβουλο

Κυριάκο Ποζρικίδη, να συνομιλεί με

τον κ. Μπακατσέλο και το γραμματέα

της ΚΟ Θανάση Μπούρα». «Μόνο τυ-

χαία δεν ήταν η συνάντησή τους με

τον αδερφό της γυναίκας του Βενι-

ζέλου» συμπληρώνουν!

✔ Στην ομάδα των δικηγόρων που θα

κληθεί να αποδείξει την αθωότητα του

πρώην δημάρχου Θεσσαλονίκης, Βα-

σίλη Παπαγεωργόπουλου έχει ενταχ-

θεί και ο πρώην πρόεδρος του δη-

μοτικού συμβουλίου Σωτήρης Καπε-

τανόπουλος, ο οποίος σύμφωνα με

πληροφορίες της «Κ» έχει ξεκινήσει

και σχετικές συναντήσεις με τους άλ-

λους συναδέρφους του αλλά και τους

μάρτυρες στο γραφείο του επί της

Φράγκων 14.  

✔ Τον έκανε να γελάσει και μάλιστα με

την ψυχή του τον τοπικό βουλευτή της

Χρυσής Αυγής  ο δημοτικός σύμβου-

λος της παράταξης Γκιουλέκα, Ερω-

τόκριτος Θεοτοκάτος, όταν σε πρό-

σφατη εκδήλωση τον ρώτησε εάν το

κόμμα του Νίκου Μιχαλολιάκου σκο-

πεύει να στηρίξει για το δήμο Θεσσα-

λονίκης την υποψηφιότητα… Μπου-

τάρη. Υπενθυμίζεται πως κατά τη

διάρκεια δημοτικού συμβουλίου ο κ.

Θεοτοκάτος απευθυνόμενος στο δή-

μαρχο Θεσσαλονίκη είχε πει πως

«κατέβει μαζί του εάν τον στηρίξει η

Χρυσή Αυγή και το ΚΚΕ». 

✔ Σε αργία ή αλλιώς διαθεσιμότητα,

που είναι και της μόδας, τέθηκε ο αν-

τιπεριφερειάρχης Θεσσαλονίκης Γιώρ-

γος Τσαμασλής και ο αδελφός του…

έκπτωτου, Διονύσης Ψωμιάδης μετά

από απόφαση της Αποκεντρωμένης

Διοίκησης Μακεδονίας -Θράκης για το

δρόμο του Ωραιοκάστρου, υπόθεση

που θα εξεταστεί στα δικαστήρια τον

ερχόμενο Οκτώβρη. Ο Αθανάσιος

Καρούντζος αφού πήρε στα χέρια

του στα στοιχεία της δικογραφίας

την περασμένη Τρίτη, δηλαδή μια

μέρα μετά την αποκάλυψη του

karfitsa.gr προχώρησε στην παρα-

πάνω απόφαση. 

ΠαρασκήνιοΠαρασκήνιο
Γράφει ο Karfitsas





Συνέντευξη στο Βασίλη Παπαβασιλείου

Από όσα έχεις κάνει τι θεωρείς πιο σημαντικό;

Αν και κάθε φορά επικεντρώνομαι στον καινούριο
ρόλο που επιλέγω να παίξω, σε έναν συνολικό
απολογισμό των έργων που έχω κάνει μέχρι σή-
μερα, θα σταθώ στα: «Η βρωμιά» σε σκηνοθεσία
Βαγγέλη Θεοδωρόπουλου, «Ο Καλιγούλας» του
Αλμπέρ Καμύ σε ηλικία 29 χρονών, που ανέβηκε
στο Κ.Θ.Β.Ε και ήταν η πρώτη δουλειά που ανέ-
λαβα τη συμπαραγωγή, «Ο συλλέκτης» και «Πέ-
τρες στις τσέπες του» σε σκηνοθεσία Δημήτρη
Λιγνάδη, ο «Άμλετ» σε σκηνοθεσία του Μιχάλη
Κακογιάννη, ο «Οιδίποδας και ο Επιθεωρητής» σε
σκηνοθεσία του Σπύρου Ευαγγελάτου, το «Σλουθ»
με τον Γιώργο Κιμούλη.

Είσαι από τους λίγους ηθοποιούς που έγιναν
γνωστοί από το θέατρο, ενώ οι περισσότεροι
γίνονται γνωστοί από την τηλεόραση συνήθως.
Σε ικανοποιεί αυτό; 

Με ικανοποιεί, κατ’ αρχάς, το γεγονός του να γίνει
κάποιος γνωστός για οποιοδήποτε λόγο, πόσο
μάλλον από το θέατρο. Η αναγνωρισιμότητα,
όμως, που απέκτησα από την τηλεόραση, σε ηλικία
μόλις 29 χρόνων, με βοήθησε στο να στηριχθεί
επάνω μου μια μεγάλη παραγωγή, όπως ήταν ο
«Καλιγούλας». Στην τηλεόραση, επίσης, μου δό-
θηκε η δυνατότητα να υποδυθώ ρόλους και να
παίξω σε τηλεοπτικές σειρές που μου έδωσαν την
ευκαιρία να κάνω καλές ερμηνείες και επειδή
αυτό είναι σπάνιο στα τηλεοπτικά δρώμενα, το σέ-
βομαι ιδιαίτερα. Πράγματι, το θέατρο είναι η «κο-
ρώνις» του ηθοποιού, αλλά δε μου αρέσουν αυτοί

που «φτύνουν εκεί που τρώνε..». Ένα μεγάλο πο-
σοστό του κόσμου δε μπορεί να πάει στο θέατρο,
λόγω οικονομικών δυσκολιών, οπότε η τηλεό-
ραση είναι το μέσο, όπου μπορεί κάποιος να δει
τους ηθοποιούς, και αυτό δεν πρέπει να το υποτι-
μούμε.

Υπάρχει κάτι που θα ήθελες να κάνεις πολύ;

Η  επιθυμία μου εστιάζεται περισσότερο στον προ-
σωπικό μου χρόνο παρά σε σχέδια δημιουργικά.

Τι θα ήθελες να μάθεις στο παιδί σου;

Εκτός από την ασφάλεια και την αγάπη που του
παρέχω, να το κάνω να διατηρήσει τη φυσική του
τάση που έχει τώρα, να μην σταματήσει να θεωρεί
τον κόσμο ενδιαφέροντα για παρατήρηση και να
μη φοβάται ποτέ να έχει τη δική του διαμορφω-
μένη θέση για τα πράγματα.                                             

Είσαι άνθρωπος των άκρων;

Δε νομίζω. Τουλάχιστον στην καθημερινότητά μου
όχι. Άλλωστε, εμείς οι καλλιτέχνες δοκιμάζουμε τα
άκρα μέσα από την τέχνη και τους ρόλους μας.

Σε τι αντιδράς συνήθως;

Στην απρόκλητη επιθετική ή κακόγουστη συμπε-
ριφορά.

Όταν κοιτάζεις τον εαυτό σου στον καθρέφτη,
τι σκέφτεσαι;

Τώρα πια έχει αρχίσει να μου αρέσει το ότι μεγα-
λώνει. Έπρεπε να το συνηθίσω.

Παιδιαρίζεις;

Έχω πολλές ευκαιρίες να παιδιαρίσω λόγω της

δουλειάς που κάνω και σου ομολογώ δεν χάνω
την ευκαιρία. Πολλές ευκαιρίες, επίσης, μου δίνει
και ο γιος μου.

Αν μπορούσες να διαπράξεις ατιμώρητα οποι-
οδήποτε αδίκημα, τι θα έκανες; 

Δε νομίζω ότι ο λόγος που δεν διαπράττω ένα αδί-
κημα είναι η τιμωρία ή ο φόβος της ποινής. Δεν
θέλω να κάνω κάποιο αδίκημα.

Κάνεις αυτό που σου αρέσει;

Ναι κι αυτό μπορώ να το παινευτώ! Αυτό συνεπά-
γεται όμως και μεγάλη ευθύνη.

Αλλαγές στο στυλ και στη εμφάνισή σου τολ-
μάς;

Ναι, πολύ συχνά. Συνήθως με αφορμή κάποιο
ρόλο. Είναι ένα ακόμη προνόμιο των ηθοποιών.

Είσαι εξωστρεφής ή εσωστρεφής ως χαρα-
κτήρας;

Μάλλον εξωστρεφής. Οι φίλοι μου, τουλάχιστον,
αυτό πιστεύουν.

Κρατάς τις στιγμές μέσα σου; Αναπολείς, γυρ-
νάς πίσω σε ό,τι έντονο έζησες;

Είμαι άνθρωπος της μνήμης σε μεγάλο βαθμό.
Θεωρώ τις μνήμες σημαντικό κομμάτι του εαυτού
μου.

Έχεις νιώσει ποτέ να μην θέλεις να δένεσαι;

Όχι για να μην τα χάσω, γιατί ο τρόπος που δένομαι
με τους ανθρώπους είναι ένας δεσμός πολύ ισχυ-
ρός, αλλά επιφανειακά χαλαρός. Θέλω να αφήνω
ένα κομμάτι για να έχω το δικό μου χώρο. 

Karfitsa
www.karfitsa.gr
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«Δεν μου αρέσουν
αυτοί που φτύνουν
εκεί που τρώνε» 

Με την τεράστια υποκριτική γκάμα που διαθέτει περνά με απίστευτη ευκολία από το ένα θεατρικό είδος στο άλλο. Ο Κωνσταντίνος

Μαρκουλάκης δεν είναι απλώς ένας πολύ ταλαντούχος και σπουδαίος ηθοποιός που διαθέτει το ελληνικό θέατρο, αλλά έχει χάρι-

σμα! Γι’ αυτό και δε μπορώ να αντισταθώ στον πειρασμό και να μην του κάνω μια ερώτηση κλισέ, το τι σημαίνει «καλός ηθοποιός»

για εκείνον. Σαν να την περίμενε, μου απάντησε: «Νομίζω, ότι είναι αυτός που καταφέρνει να «διαπεράσει» μέσα από οποιοδήποτε

μέσο (θέατρο, τηλεόραση, κινηματογράφο) και να «αγγίξει» μια χορδή στις ψυχές των ανθρώπων». Έχει συνεργαστεί με τους πιο

αξιόλογους σκηνοθέτες του θεάτρου, συνδυάζοντας ταυτόχρονα και την πλατιά αναγνωρισιμότητα που φέρνει η τηλεόραση. Ανή-

συχη φύση, αποτόλμησε στα 29 του να γίνει συμπαραγωγός στο έργο του Άλμπερ Καμύ «Καλλιγούλας» που ανέβηκε στο Κ.Θ.Β.Ε.,

για να υποδυθεί τον ομώνυμο ρόλο. Μετά τον επιτυχημένο «επιθεωρητή»  που ερμήνευσε στο ομότιτλο έργο του Νικολάι Γκόγκολ,

ετοιμάζεται να πρωταγωνιστήσει και να σκηνοθετήσει, το έργο «Pillow Man», που θα ανέβει στο θέατρο Αθηνών στις 11 Οκτωβρίου.

Ο ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΜΑΡΚΟΥΛΑΚΗΣ ΜΙΛΑ ΣΤΗΝ «Karfitsa»

Ο «Βυσσινόκηπος» της Πειραματικής Σκηνής της «Τέχνης», που ση-
μείωσε εντυπωσιακή επιτυχία την προηγούμενη σαιζόν, με τα εισιτήρια
να είναι μονίμως, και πολλές εβδομάδες πριν, εξαντλημένα, θα συνεχι-
στεί και φέτος, για δύο μόνο μήνες, από τις 25 Σεπτεμβρίου ως τις 24
Νοεμβρίου 2013. 

Οι παραστάσεις θα δοθούν στο ίδιο παλιό αρχοντικό της Θεσσαλονί-
κης, από τα ελάχιστα σωζόμενα του τέλους του 19ου αιώνα, τη Βίλα Κα-
παντζή στην Ανάληψη (Βασιλίσσης Όλγας 108), όπου στεγαζόταν άλλοτε
το ιστορικό Ε’ Γυμνάσιο Αρρένων.

Ο «Βυσσινόκηπος» (1904) του Τσέχοφ είναι το έργο ενός αποχαιρε-
τισμού, ενός τέλους εποχής. Ο πανέμορφος βυσσινόκηπος θα βγει στο
σφυρί, ο κόσμος αλλάζει, η χρεοκοπία έρχεται, οι αυταπάτες επιμένουν,
οι άνθρωποι πασχίζουν για λίγη ευτυχία, συγκινητικοί και κωμικοί ταυ-
τόχρονα. 
Παραστάσεις: 
Τετάρτη-Πέμπτη-Παρασκευή ώρα 21.00
Σάββατο 18.30 και 21.00
Κυριακή 19.00
Εισιτήρια: 15€, φοιτητικό-μαθητικό 10€, κάρτα ανεργίας 8€, ατέλεια 5€. 
Πέμπτη βράδυ και Σάββατο απόγευμα: γενική είσοδος 10€. 

ΠΡΟΤΑΣΕΙΣ 

«ΑΝΕΒΑΙΝΕΙ» ΣΤΗ «ΒΙΛΑ ΚΑΠΑΝΤΖΗ» 

«Ο Βυσσινόκηπος» 

ΘΕΑΤΡΟ

KINHMATOΓΡΑΦΟΣ

ΛΕΥΚΟΣ ΟΙΚΟΣ: Η ΠΤΩΣΗ - 
WHITE HOUSE DOWN

Σκηνοθεσία: ΡΟΛΑΝΤ ΕΜΕΡΙΧ
Σενάριο: ΤΖΕΪΜΣ ΒΑΝΤΕΡΛΜΠΕΛΤ
Ηθοποιοί: ΤΖΕΙΜΙ ΦΟΞ, ΜΑΓΚΙ
ΓΚΙΛΕΝΧΑΛ, ΤΖΕΙΜΣ ΓΟΥΝΤΣ, 
ΡΙΤΣΑΡΝΤ ΤΖΕΝΚΙΝΣ, ΤΣΑΝΙΝΓΚ
ΤΑΤΟΥΜ, ΤΖΕΙΣΟΝ ΚΛΑΡΚ, 
ΝΙΚΟΛΑΣ ΡΑΪΤ
Διάρκεια: 131 λεπτά
Είδος ταινίας: ΠΕΡΙΠΕΤΕΙΑ
Χώρα παραγωγής: ΗΠΑ
Καταλληλότητα ταινίας: 
ΚΑΤΑΛΛΗΛΟ 15
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Ό
νειρα για μια με-
γάλη ομάδα που θα
αγωνίζεται σε ένα
υπερσύγχρονο γή-
πεδο, με εγκατα-
στάσεις και ακα-
δημίες που δε θα

έχουν να ζηλέψουν τίποτα από έναν
μεγάλο ποδοσφαιρικό σύλλογο κά-
νουν οι φίλαθλοι του ΠΑΟΚ. Και όχι
αναίτια, καθώς ο μεγαλομέτοχος του
Δικεφάλου Ιβάν Σαββίδης, παρουσίασε
την περασμένη Πέμπτη σε μια εντυπω-
σιακή εκδήλωση το αναπτυξιακό
πλάνο της ΠΑΕ ΠΑΟΚ.

Μεγαλύτερη εντύπωση όπως ήταν
λογικό, έκανε η επένδυση περίπου 40
εκ. ευρώ για την ανακατασκευή του
γηπέδου της Τούμπας, μιας και η ιστο-
ρική έδρα του Δικεφάλου είναι πλέον
ένα «γερασμένο» στάδιο. Σύμφωνα με
το πλάνο, σχεδιάζεται η κατασκευή
ενός γηπέδου 35.000 θέσεων, του
οποίου οι εξέδρες θα καλύπτονται από
σκέπαστρο, ενώ θα περιβάλλεται από
ένα εντυπωσιακό κέλυφος, αποτελού-
μενο από γυαλί και μέταλλο. 

Φυσικά, μεγάλη έμφαση αναμένεται
να δοθεί στις ακαδημίες, οι οποίες θα
έχουν τη μορφή δικτύου σε ολόκληρο
τον κόσμο. Εντυπωσιακό και το πλάνο
δημιουργίας του αθλητικού κέντρου
έκτασης 600 στρεμμάτων στο δήμο
Θέρμης, το οποίο αναμένεται να ολο-

κληρωθεί σε ένα διάστημα οκταετίας,
με τη συνολική επένδυση να αγγίζει τα
150 εκ. ευρώ.

Στα αγωνιστικά, ο Χουμπ Στέφενς
μετά την επιτυχημένη πρεμιέρα στο Γι-
ουρόπα Λιγκ, στρέφεται στον αυριανό
αγώνα με τον Πλατανιά στην Τούμπα.
Ο τεχνικός του Δικεφάλου περιμένει να
δει ποιοι ποδοσφαιριστές του είναι πιο
ξεκούραστοι προκειμένου να έχει τη
βασική ενδεκάδα, που δε θα διεκδική-
σει άλλο αποτέλεσμα από τη νίκη.

Στον Άρη, μετά τον πρώτο βαθμό της
χρονιάς μετά την ισοπαλία απέναντι
στο Λεβαδειακό, η νίκη στην Ξάνθη
είναι κάτι παραπάνω από επιτακτική
ανάγκη στον αγώνα που θα ρίξει με-
θαύριο την αυλαία στην 5η αγωνιστική.

Ο Ζόραν Μιλίνκοβιτς προσανατολί-
ζεται σε ορισμένες αλλαγές στον
άξονα προκειμένου η ομάδα να έχει
καλύτερη ανάπτυξη και να δημιουργεί
περισσότερες ευκαιρίες για γκολ.

Στους υπόλοιπους αγώνες, σήμερα
ο Αστέρας Τρίπολης υποδέχεται την
ενθουσιώδη Καλλονή, ενώ ο Ατρόμη-
τος φιλοξενεί τον Απόλλωνα, που από
νωρίς έχει μπει σε περιπέτειες. Ο
«ασθενής» φέτος Παναθηναϊκός θα
ψάξει τη δεύτερη του νίκη στο πρωτά-
θλημα κόντρα στον ΟΦΗ. Αύριο, ο Ερ-
γοτέλης φιλοξενεί στο Ηράκλειο τον
Πανιώνιο, ενώ ο Λεβαδειακός υποδέ-
χεται στη Βοιωτία τον δυνατό και
φέτος ΠΑΣ Γιάννινα. Στην Κομοτηνή
Πανθρακικός και Βέροια θα παλέψουν
για τη νίκη, ενώ στο Αγρίνιο ο τοπικός
Παναιτωλικός θα έχει σίγουρα δύ-
σκολο έργο κόντρα στον πρωταθλητή
και αήττητο Ολυμπιακό.

ΠΑΟΚ: ΣΤΗ ΣΚΙΑ ΤΩΝ ΜΕΓΑΛΩΝ ΕΞΑΓΓΕΛΙΩΝ

Πρωτάθλημα και… όνειρα
Τα βήματα του Ιβάν

Του Βασίλη Μάστορα

Ο
ι εξαγγελίες του Ιβάν Σαββίδη για επέν-
δυση στον ΠΑΟΚ σε βάθος πενταετίας 150
εκ. ευρώ, κατά την ταπεινή μου γνώμη,

έχουν πολύ μεγαλύτερη αξία ακόμη και από τη νίκη του «Δικεφά-
λου» επί της Σαχτάρ Καραγκαντί.

Στην ποδοσφαιρική ιστορία του ΠΑΟΚ υπάρχουν πολλές χρυσές
αθλητικές στιγμές τόσο στις εγχώριες όσο και στις ευρωπαϊκές
διοργανώσεις. Παρ’ όλα αυτά ο «Δικέφαλος» δεν κατάφερε να
γίνει μία ποδοσφαιρική ανώνυμη αθλητική εταιρεία η οποία θα
εκπέμπει υγεία και λάμψη, ακόμη και τις χρονιές που δε θα πετυ-
χαίνει σπουδαία αποτελέσματα μέσα στον αγωνιστικό χώρο.

Με τα δεδομένα που ισχύουν σ’ όλα τα ποδοσφαιρικά club  της
Ευρώπης μεγάλη ομάδα δεν είναι αυτή η οποία κερδίζει μέσα στο
γήπεδο, καθώς στο ποδόσφαιρο υπάρχουν καλές και κακές στιγ-
μές. Τα 90 λεπτά είναι η κορυφή του βουνού και η έκφραση του
αποτελέσματος μίας επαγγελματικά οργανωμένης προσπάθειας.
Σ’ αυτήν περιλαμβάνονται οι υποδομές και η διοικητική οργάνωση
σ’ όλα τα επίπεδα.

Ακόμη και ο κοσμογυρισμένος ποδοσφαιρικά Θόδωρος Ζαγο-
ράκης πολλές φορές μελαγχόλησε στο πρόσφατο παρελθόν όταν
ο ΠΑΟΚ αντιμετώπιζε εκτός έδρας ομάδες της εμβέλειας του
Αγιαξ, για παράδειγμα. Επί ώρες θαύμαζε τις εγκαταστάσεις του
Amsterdam Arena και λογικό ήταν να τις συγκρίνει με αυτές της
Τούμπας.

Ο ΠΑΟΚ λοιπόν βρίσκεται στην αφετηρία μίας νέας εποχής,
αξιολογώντας τα όσα υποσχέθηκε προσφάτως ο κ. Ιβάν Σαββίδης.

Ο χρόνος θα δείξει πόσα απ’ αυτά που είπε ο διοικητικός ηγέτης
του ΠΑΟΚ θα τα κάνει πράξη, καθώς πάντα η θεωρία απέχει από
την πράξη, χωρίς αυτό να σημαίνει ότι αμφισβητώ τις προθέσεις
του.

Η στάση του κ. Σαββίδη , σε κάθε περίπτωση έχει θετικό πρό-
σημο. Η εύκολη λύση η οποία θα εμπεριείχε πολύ μεγάλη δόση
λαϊκισμού, θα ήταν να αρκούνταν στη δημιουργία μίας ομάδας με
ποδοσφαιριστές… αεροδρομίου. Δοκιμασμένη λύση και πάντα πε-
τυχημένη. Στην ουσία θα έκανε μία τρύπα στο νερό. Παρόμοιες λύ-
σεις αποτελούν το δεκανίκι της διοικητικής επιβίωσης ανθρώπων
οι οποίοι λειτουργούν με εφήμερες λογικές και συνήθως φεύγουν
αφήνοντας πίσω τεράστια χρέη.

Ο κ. Σαββίδης εξήγγειλε ένα επενδυτικό πλάνο με αφετηρία τον
ΠΑΟΚ, το οποίο έχει ως στόχο τη δημιουργία μίας ομάδας η οποία
θα πατάει σε γερές βάσεις και θα έχει όλα εκείνα τα τυπικά χαρα-
κτηριστικά ενός σημαντικού ποδοσφαιρικού club της Ευρώπης.

Ο εκσυγχρονισμός της γερασμένης Τούμπας και η μετατροπή
της σε γηπέδου-στολίδι, η κατασκευή βοηθητικών γηπέδων με ξε-
νώνες και χώρους αποκατάστασης, σε συνδυασμό με την εξό-
φληση των χρεών θα δώσουν στον ΠΑΟΚ προδιαγραφές ομάδας
με παρόν και μέλλον.

Τι είναι όμως αυτό που φέρνει μελαγχολία σ’ όλους τους αν-
θρώπους του ποδοσφαίρου στην Ελλάδα; Ότι πανηγυρίζεται ένα
πλάνο το οποίο σ’ όλη την αναπτυγμένη ποδοσφαιρικά Ευρώπη
είναι λίγο πολύ αυτονόητο σε κάθε επαγγελματική ομάδα.

Λίγο το κακό όμως. Κάλιο αργά παρά ποτέ.

Η βαθμολογία
1. ΟΛΥΜΠΙΑΚΟΣ 12
2. ΑΕΛ ΚΑΛΛΟΝΗΣ      9
-. Π.Α.Ο.Κ.                       9
4. ΠΑΣ ΓΙΑΝΝΙΝΑ         7
5. ΑΣΤ. ΤΡΙΠΟΛΗΣ        6
-. ΕΡΓΟΤΕΛΗΣ               6
7. ΠΑΝΙΩΝΙΟΣ               5
8. ΒΕΡΟΙΑ                       5
-. ΠΑΝΑΘΗΝΑΪΚΟΣ      5

10. ΠΑΝΘΡΑΚΙΚΟΣ         5
11. ΑΤΡΟΜΗΤΟΣ ΑΘ.      4

-. ΠΑΝΑΙΤΩΛΙΚΟΣ        4
-. ΠΛΑΤΑΝΙΑΣ               4
-. SKODA ΞΑΝΘΗ          4

15. ΑΠΟΛΛΩΝ                  3
-. Ο.Φ.Η.                           3

17. ΛΕΒΑΔΕΙΑΚΟΣ          2
18. ΑΡΗΣ                            1

5η αγωνιστική
Σάββατο, 21 Σεπτεμβρίου  
ΑΣΤ. ΤΡΙΠΟΛΗΣ - ΑΕΛ ΚΑΛΛΟΝΗΣ 16:00  NS2

ΑΤΡΟΜΗΤΟΣ ΑΘ. – ΑΠΟΛΛΩΝ 18:15  NS1

ΠΑΝΑΘΗΝΑΪΚΟΣ - Ο.Φ.Η. 20:30  NS2
Κυριακή, 22 Σεπτεμβρίου     
Π.Α.Ο.Κ. – ΠΛΑΤΑΝΙΑΣ 16:00  NS2

ΕΡΓΟΤΕΛΗΣ – ΠΑΝΙΩΝΙΟΣ 18:15  NS2

ΛΕΒΑΔΕΙΑΚΟΣ - ΠΑΣ ΓΙΑΝΝΙΝΑ 18:15  NS3

ΠΑΝΘΡΑΚΙΚΟΣ – ΒΕΡΟΙΑ 18:15  NS4

ΠΑΝΑΙΤΩΛΙΚΟΣ – ΟΛΥΜΠΙΑΚΟΣ 20:30  NS1
Δευτέρα, 23 Σεπτεμβρίου  
SKODA ΞΑΝΘΗ – ΑΡΗΣ 19:30  NS1

    

  !
  &    .

      ;
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Με τηνkarfitsaστο χέρι
Της Νίκης Αυγητίδου

Υψηλή ραπτική στο 
Regency Casino! 

Μ
ία μαγευτική βραδιά με κύριο συστατικό την

απογείωση της θηλυκότητας, είχαν την τύχη

να απολαύσουν οι εκλεκτοί καλεσμένοι του

Regency Casino Thessaloniki στον πιο ατμοσφαιρικό

κήπο της πόλης, το Alfredo’s Garden!

O οίκος Atelier Vogue, παρουσίασε τις δημιουργίες

του για τη συλλογή Pre-fall 2013 και το Alfredo’s

Garden γέμισε με πολυτελή υφάσματα, αέρινες δη-

μιουργίες, θηλυκά κουστούμια και εντυπωσιακά

βραδινά φορέματα.

Η ομορφιά και η πολυτέλεια στο ζενίθ τους, σε μία

μαγευτική βραδιά που πλαισιώθηκε γευστικά από την

υψηλή γαστρονομία του Executive Chef Απόστολου

Αλτάνη.

Τα πρακτορείο μοντέλων Top Class ομόρφυνε τη

βραδιά με τα μοντέλα του,  των οποίων τα χτενί-

σματα φρόντισε ο hair stylist Alexopoulos George

και το μακιγιάζ η Θωμαή Τσαμπάζη.

Οι συντελεστές της επίδειξης

Τα μοντέλα της επίδειξης με την Σοφία Μαυρούδη Πασχάλη της Atelier Άννα Παπαδοπούλου, Στέφανος ΜάλαμαςKώστας Νούσιας, Σούζυ Δούδου

Στιγμιότυπα της εκδήλωσης



Karfitsa
www.karfitsa.gr

21
21

ΣΕΠ

2013

Συνέντευξη στη Μαρία Βλάχου

Για ποιο λόγο σταμάτησε η συνεργασία σας

με τον «Imagine»;

Επειδή αποφάσισα να σταματήσω, γενικότερα,

το ραδιόφωνο μετά από 27 χρόνια, σχεδόν, συ-

νεχούς παρουσίας.

Αυτό σημαίνει ότι «τελειώσατε» με το ρα-

διόφωνο;

Όχι εντελώς, το ραδιόφωνο είναι κάτι που

όταν το αγαπάς, δε μπορείς να το αφήσεις.

Ίσως κάνω κάτι αργότερα, αλλά σίγουρα πιο

αποσπασματικά, και ίσως όχι στα FM αλλά στο

διαδίκτυο. Η «ασθένεια», πάντως, είναι ανίατη...

Στο δυναμικό του Imagine εντάχθηκε ο Στέ-

φανος Τσιτσόπουλος, δε πιστεύω να σας

«έφαγε» τη θέση…

Και χαίρομαι πάρα πολύ που τον ακούω εκεί!

Επίσης μ’ αρέσει πολύ το νέο πρόγραμμα του

Imagine, και η προσθήκη του Στέφανου σημαί-

νει ότι στο δυναμικό του σταθμού εντάχθηκε

ένας από τους ελάχιστους ανθρώπους του ρα-

διοφώνου της Θεσσαλονίκης που έχει κάτι να

πει και δεν περιορίζεται στα αφόρητα κλισέ ή

στη βλακώδη ποδοσφαιρολογία που ακούμε

παντού.

Στο «ΡΑΔΙΟ ΑΡΒΥΛΑ» θα είστε τελικά συμ-

παρουσιαστής τη φετινή σεζόν;

Ναι, φυσικά, το γεγονός ότι δε συνεργάζομαι

ραδιοφωνικά με τους τρεις δε σημαίνει ότι δια-

κόψαμε τις σχέσεις μας! 

«Λουκέτα» σε ραδιοφωνικούς σταθμούς

και τηλεοπτικοί σταθμοί που υπολειτουρ-

γούν στη Θεσσαλονίκη. Ποιος ευθύνεται για

την κατάσταση αυτή;

Η ύφεση, αφενός, ο πληθωρισμός των μέσων

αφετέρου. Πόσα χρόνια έχει που κυκλοφορεί

η άποψη ότι στη Θεσσαλονίκη δε μπορούν να

αντέξουν τόσοι σταθμοί;

Η σχέση σας με τον Αντώνη Κανάκη τελικά

είναι τόσο καλή όσο φαίνεται στην τηλεό-

ραση;

Όχι. Είναι καλύτερη.

Αν κάνατε το δικό σας ραδιοφωνικό σταθμό

ποιους θα προσλαμβάνατε;

Αν έκανα δικό μου ραδιοφωνικό σταθμό δε θα

προλάβαινα να προσλάβω κανέναν, θα έκλεινε

σε λίγες μέρες. Είμαι, βλέπετε, εντελώς ανί-

κανος ως επιχειρηματίας, και η διοίκηση αν-

θρώπινου δυναμικού είναι κάτι που μου

διαφεύγει εντελώς.  

Η κρίση σας έχει επηρεάσει οικονομικά; Τα

βγάζετε πέρα; 

Τα βγάζω πέρα, αλλά με έχει επηρεάσει, όπως

όλους. Η παραδοξότητα του ότι τα έξοδα και

το κόστος ζωής αυξάνεται όσο οι αμοιβές μει-

ώνονται δε μπορεί να αφήσει κανέναν ανεπη-

ρέαστο. Διορθώνω: δεν είναι παραδοξότητα,

είναι εντελώς φυσιολογικό και αναμενόμενο

αποτέλεσμα του οικονομικού συστήματος στο

οποίο βλακωδώς επιλέξαμε να ενταχθούμε

και βλακωδέστερα επιμένουμε να «θέλουμε». 

Σπουδάσατε αγγλική φιλολογία, δεν ακο-

λουθήσατε  το καθηγητηλίκι, αλλά βγήκατε

στον «αέρα». Πως προέκυψε αυτό;

Τυχαία. Ξεκίνησα γράφοντας σε μουσικά πε-

ριοδικά, αυτό έφερε το ραδιόφωνο κι αυτό με

τη σειρά του την τηλεόραση. Δεν είχα ποτέ μου

καμία φιλοδοξία, ήρθαν όλα «μόνα τους».

Στο «ΡΑΔΙΟ Αρβύλα» είστε ιδιαίτερα καυ-

στικοί. Μηνύσεις και πρόστιμα έχουν προ-

κύψει από τα όσα λέτε στην εκπομπή;

Ναι, αρκετές φορές, αλλά αλίμονο αν πριν εκ-

φράσουμε αυτά που πιστεύουμε σκεφτόμα-

σταν τα πρόστιμα ή να μην «τα χαλάσουμε» με

κάποιους.

Πρόταση για δική σας εκπομπή σας έχει

γίνει από κάποιο κανάλι ή ραδιόφωνο; Θα

σας ενδιέφερε;

Δική μου, προσωπική εκπομπή; Όχι, ποτέ,

αλλά βεβαίως θα με ενδιέφερε.

Στο φως της δημοσιότητας έχουν βγει

στοιχεία για υπεράριθμο προσωπικό, για

«χρυσές» αμοιβές και «χρυσές» εκπομπές.

Χρειαζόταν να μπει μία τάξη στην ΕΡΤ;

Χρειαζόταν και χρειάζεται. Το κλείσιμο όμως

της ΕΡΤ δηλώνει ανικανότητα να μπει τάξη κι

αυτό είναι επαίσχυντο. Η «λογική» που λέει «δε

λειτουργεί καλά, άρα το κλείνω», είναι 100%

παραδοχή ανικανότητας. Ο κρατικός μηχανι-

σμός, γενικά, δε λειτουργεί καλά. Κλείστε τον

τότε και φύγετε, αν ακολουθήσουμε αυτή τη

«λογική». Και επειδή αυτό το θέμα με κάνει

έξαλλο, επιτρέψτε μου να πω ότι ίσως το χει-

ρότερο απ’ όλα ήταν οι αντιδράσεις μεγάλης

μερίδας των πολιτών, οι οποίοι το μόνο που

κατάλαβαν ήταν «αφού δεν τη βλέπω, γιατί να

την πληρώνω, καλά έκαναν και την έκλεισαν,

να φύγουν τα κοπρόσκυλα». Συλλογιστική

ούτε τετράχρονου παιδιού, και ντροπή τους.

Ραδιόφωνο, εκπομπές μουσικής, μαγειρι-

κής, στην τηλεόραση, περιοδικά. Αν ζού-

σατε στην Αθήνα θα κάνατε ακόμη πε-

ρισσότερα;

Όχι, γιατί; Πιθανόν να έβγαζα το σκυλί βόλτα

σε άλλες περιοχές, κατά τα άλλα δε νομίζω ότι

θα έκανα κάτι περισσότερο.

Τα τελευταία χρόνια ασχολείστε με τη διορ-

γάνωση συναυλιών. Έχει «ψωμί» στην Ελ-

λάδα αυτός ο τομέας;

Ασχολήθηκα επαγγελματικά για 3-4 χρόνια, με

πλήρη αποτυχία, ένας από τους λόγους είναι

και το ότι για οποιαδήποτε μουσική πέραν του

μπουζουκοπόπ και του κλαμπιστάν, η Ελλάδα

είναι τελειωμένη υπόθεση εδώ και χρόνια, και

ιδιαίτερα η Θεσσαλονίκη.

Για 5 χρόνια παρουσιάζατε στην ΕΡΤ3 το

Jammin, μία από τις πιο πετυχημένες εκ-

πομπές, με τον Σωτήρη Βακάρο. Διατηρείτε

επαφή;

Ναι, βρισκόμαστε συχνά, μιλάμε, άλλωστε με

το Σωτήρη ήμασταν οικογενειακοί φίλοι πολλά

χρόνια πριν δουλέψουμε μαζί, και πολύ καλοί

φίλοι παραμείναμε.

Κατά καιρούς στο «ΡΑΔΙΟ ΑΡΒΥΛΑ» έχετε

εκφράσει έντονη κριτική σε πολιτικά πρό-

σωπα, μεταξύ των οποίων και στον τέως

δήμαρχο Βασίλη Παπαγεωργόπουλο. Σας

ικανοποίησαν τα ισόβια του πρώην δημάρ-

χου;

Όχι. Σαφώς και ήταν ένοχος, όχι μόνο για την

υπεξαίρεση αλλά για άλλα, σοβαρότερα κατ’

εμέ αδικήματα, όπως η αλαζονεία εις βάρος

των πολιτών, η δημιουργία ενός συστήματος

βαθιά παθογόνου και ο μαρασμός της πόλης,

αλλά η ισόβια κάθειρξη είναι μια πολύ βαριά

ποινή, την οποία δε θα ευχόμουν ούτε στον χει-

ρότερο εχθρό μου. Παραδειγματισμός δεν

πρόκειται να προκύψει σε κανέναν, ούτε το γε-

γονός ότι ο εν λόγω θα περάσει πολύ καιρό

στη φυλακή θα αποκαταστήσει οτιδήποτε από

τα αδικήματα.

Είστε από τους μορφωμένους του χώρου,

με πανεπιστημιακές σπουδές, γιατί δεν το

«επιδεικνύετε»;

Δηλαδή τι να έκανα; Να απήγγειλα ποίηση στο

ραδιόφωνο ή να διάβαζα Παπαδιαμάντη στην

τηλεόραση; Γιατί; Για να απαντήσω σοβαρά,

αυτός που νιώθει την ανάγκη να επιδείξει κάτι,

κατά κανόνα δεν το έχει αυτό το «κάτι».

Ο ΣΤΑΘΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΟΠΟΥΛΟΣ ΣΤΗΝ «Κ»

Τον γνωρίζουμε από τη μακρό-

χρονη παρουσία του στα ερτζιανά

της Θεσσαλονίκης, τον έχουμε δει

να μαγειρεύει στην τηλεόραση με

την εκπομπή «Νηστικό Αρκούδι»

και τα τελευταία χρόνια στο

«Ράδιο Αρβύλα». 

Ο Στάθης Παναγιωτόπουλος μι-

λάει στην «Karfitsa» για την από-

φασή του να σταματήσει το…

ραδιόφωνο, τη σχέση του με

τον Αντώνη Κανάκη, ξεκα-

θαρίζει ότι και φέτος θα είναι

συμπαρουσιαστής στο «Ράδιο

Αρβύλα» και ομολογεί ότι δεν

τον ικανοποίησαν τα ισόβια του

Βασίλη Παπαγεωργόπουλου.

Η εκπομπή μαγειρικής, «Το νηστικό

αρκούδι»  που κάνατε στην ΕΡΤ3 πως

προέκυψε και πως κατέληξε στην ΝΕΤ;

Προέκυψε από μια «κουφή» πρόταση του

τότε προέδρου της ΕΡΤ3 Δημήτρη Τσάμη,

και κατέληξε στη ΝΕΤ επειδή άρεσε στη

ΝΕΤ, τόσο απλά. Όπως όλα όσα μου

έχουν συμβεί, δεν το επεδίωξα, αλλά

προέκυψε και αισθάνομαι ευγνώμων γι’

αυτό.

ΜΕΤA ΑΠO
27 ΧΡOΝΙΑ
ΣΤΑΜΑΤAΩ ΤΟ
ΡΑΔΙOΦΩΝΟ…

Στο παρελθόν συνεργαστήκατε με την

ΕΡΤ3 και την ΕΡΤ. Θα επιστρέφατε στη

δημόσια τηλεόραση με μία νέα εκ-

πομπή;

Αυτή κι αν είναι εντελώς υποθετική ερώ-

τηση! Φυσικά, την αγαπώ τη δημόσια τη-

λεόραση, με όλα της τα ελαττώματα.

Έκανα σχεδόν τα πάντα εκεί, έμαθα ένα

σωρό πράγματα, έφαγα γλυκό ψωμί.

ΜΕΤA ΑΠO
27 ΧΡOΝΙΑ
ΣΤΑΜΑΤAΩ ΤΟ
ΡΑΔΙOΦΩΝΟ…
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TV 100

07:00 Η υγεία των παιδιών

07:30 Η Οδύσσεια του 

διαστήματος

08:00 Η Οδύσσεια του 

διαστήματος

11:00 Η Ελλάδα μέσα από το 

θέατρο σκιών

11:30 Άγρια ίχνη στην Αφρική

12:00 Pedal

12:30 Επτά τοις 100

14:00 Ένα βιβλίο ένα ταξίδι

15:00 Δελτίο ειδήσεων

15:30 Πεδίο ιδεών

16:30 Το μικρό μου πόνυ

17:00 Συνδεθείτε με τα παιδιά

17:25 Η αγριόπαπια

19:00 Ειδήσεις

20:00 Ιπποκράτης

20:30 Κρίσεις

21:00 Ανοιχτά Μικρόφωνα

21:30 Fatsabook

22:00 Εμπιστεύσου την αγάπη 

22:30 Κεκλεισμένων των 

θυρών

24:00 Ειδήσεις 

TV ΜΑΚΕΔΟΝΙΑ

06:15 Επιθυμίες

07:00 Αληθινή αγάπη

08:00 Δημοπρασίες

10:00 Πρωινός καφές

11:00 3-2-1

12:00 Δημοπρασίες

14:00 Just for laughts

14:30 Δημοπρασίες

16:30 Just for laughts

17:00 Δημοπρασίες

20:05 Ζευγάρια

21:00 Ciao

21:30 Ειδήσεις

21:50 Ciao

23:00 Το φιλί της ζωής 

00:30 Δημοπρασίες

04:00 Ζευγάρια

04:50 Huge moves

05:45 Δημοπρασίες

4Ε

08:00 Ακολουθία του όρθου

12:00 Γράμματα σπουδάματα

13:00 Πες… αλεύρι

13:45 Διατροφή και υγεία

14:00 Σκέψεις, κρίσεις, σχόλια

15:00 Ένατη ώρα

15:20 Αγιογραφικά 

αναγνώσματα

15:40 Ημερολόγιο   

15:45 Κοντά στον πολίτη    

16:15 Εν χορδαίς 

16:45 Λέξεις και έννοιες

17:00 Μια φορά κι έναν καιρό

17:15 Μικρό συναξάρι 

17:30 Παιχνιδοπαγίδες    

18:20 Ακολουθία του 

Εσπερινού

19:00 Μαθαίνω να είμαι 
γονιός

19:30 Τα λέμε…ιταλικά    
20:00 Ταξίδια
20:30 Κοινωνία πληροφορίας

και επικοινωνίας
21:00 Προσεγγίσεις    
22:00 Προσανατολισμοί    
23:15 Μικρό απόδειπνο 

Εγνατία τηλεόραση

08:00 Δόξα σοι ο θεός
09:00 Όσα Μύθια Τόση 

Αλήθεια
10:00 Ντοκυμαντέρ 
12:30 Ειδήσεις
14:30 Άρωμα Κρήτης
18:30 Dr. Home
19:00 Δόξα σοι ο θεός
21:00 Ειδήσεις
21:30 Περί υγείας ο λόγος
22:00 Ταινία
23:30 Fair Hair

Σάββατο στην tv
TV 100

07:00 Η υγεία των παιδιών 
07:30 Το ασχημόπαπο και εγώ
08:30 Ο Κουασιμόδος
09:30 Έρευνα για το μέλλον
10:00 Διάσημοι συνθέτες 
10:30 Εναλλακτικές πηγές 

ενέργειας
11:00 Αδρεναλίνη 
11:10 Η Ελλάδα μέσα από το 

θέατρο σκιών
11:35 Άγρια ίχνη στην Αφρική
12:00 Pedal
12:30 Επτά τοις εκατό 
14:00 Ένα βιβλίο ένα ταξίδι
15:00 Δελτίο ειδήσεων
15:30 Το μικρό μου πόνυ
16:00 Συνδεθείτε με τα παιδιά 
16:30 Μου λείπεις 
17:45 Μου λείπεις
19:00 Δελτίο Ειδήσεων
20:00 Ιπποκράτης
22:30 Εναλλακτικές πηγές 

ενέργειας

21:00 Ανοιχτά μικρόφωνα
21:50 Fatsabook
22:50 Χειμαδιό
24:00 Δελτίο ειδήσεων      

TV ΜΑΚΕΔΟΝΙΑ

06:15 Επιθυμίες
07:00 Αληθινή αγάπη
08:00 Δημοπρασίες 
10:00 Πρωινός καφές
11:00 3-2-1
12:00 Δημοπρασίες
14:00 Just for laughts
14:30 Δημοπρασίες
16:30 Just for laughts 
17:00 Δημοπρασίες
20:05 Ζευγάρια
21:00 Ciao
21:30 Ειδήσεις
21:50 Ciao
23:00 Το φιλί της ζωής 
00:30 Δημοπρασίες
04:00 Ζευγάρια
04:50 Huge moves

05:45 Δημοπρασίες

4Ε

07:15 Όρθος- θεία λειτουργία
10:00 Εν χορδαίς
10:30 Προσανατολισμοί
12:00 Στον τόπο που 

γεννήθηκα
13:00 Σημεία των καιρών
15:00 Ένατη ώρα
15:15 Αγιογραφικά 

αναγνώσματα
15:35 Ημερολόγιο
15:40 Σκέψεις, κρίσεις, σχόλια
16:40 Εν χορδαίς
17:10 Επαγγελματικός 

προσανατολισμός
17:30 Η συντροφιά μας
18:00 Ακολουθία του 

εσπερινού
18:35 Γνωρίζετε ότι…
18:40 Νοστιμιές
19:00 Στους δρόμους της 

παράδοσης

20:00 Θεσσαλονικέων αίγλη
20:20 Ταξίδια
21:00 Επί τας πηγάς των 

υδάτων
21:25 Ταξιδεύοντας στη 

Ρωμιοσύνη
21:40 Θέατρο
23:00 Μικρό απόδειπνο

Εγνατία τηλεόραση

05:30 Πάμε μπάλα
08:00 Δόξα σοι ο Θεός
09:00 Όσα Μύθια Τόση 

Αλήθεια
10:00 Ντοκυμαντέρ
12:30 Ειδήσεις
14:00 Ειδήσεις
15:00 Άδα Ειμές
18:30 Dr. Home
19:00 Δόξα σοι ο Θεός
21:00 Ειδήσεις 
21:30 Ταινία 
23:00 Fair Hair

Κυριακή στην tv

✱ Τον προσωρινό πίνακα των 1.163
επιτυχόντων της δεύτερης προκήρυξης
για την κάλυψη των θέσεων προσωπι-
κού της Δημόσιας τηλεόρασης, ανακοί-
νωσε το βράδυ της Τετάρτης ο ειδικός
διαχειριστής, Γκίκας Μάναλης, με σχε-
τική ανάρτηση στην ιστοσελίδα του
υπουργείου Οικονομικών.

✱ Όσοι περιλαμβάνονται στη λίστα
αυτή, θα πρέπει να υποβάλλουν τα δι-
καιολογητικά που θα επιβεβαιώνουν τα
στοιχεία που αναφέρουν στην αίτησή
τους, προκειμένου να γίνει η αξιολό-
γησή τους. 

✱ Στα 1.163 ονόματα περιλαμβάνονται
όσοι υπέβαλαν αίτηση για θέση εργα-
σίας στη ΔΤ, εκτός Θεσσαλονίκης.

✱ Η ανακοίνωση των αποτελεσμάτων
δεν συνιστά πρόσληψη των επιτυχόν-
των, καθώς απαιτείται η επιβεβαίωση
των στοιχείων που περιλαμβάνονται
στις αιτήσεις συμμετοχής τους, με την
προσκόμιση και τον έλεγχο των απαι-
τούμενων δικαιολογητικών.

✱ Στους επιτυχόντες, μεταξύ άλλων,
είναι η πολεμική ανταποκρίτρια Μαρία
Καρχιλάκη, η Κλεοπάτρα Πατλάκη, η
Γεωργία Σαδανά, ο Βαγγέλης Γιακου-
μής- οι δυο τους παρουσιάζουν ενημε-
ρωτική εκπομπή στο κανάλι Action 24
-, η Ράνια Τσιτσιμπίκου, ο Γιώργος Αμυ-
ράς(οι δυο τους παρουσίαζαν την εκ-
πομπή «Μένουμε Ελλάδα» στη ΝΕΤ), η
Βίκυ Φλέσσα, ο Γιάννης Πολίτης και
άλλοι…

✱ «Ανέβηκε» στο διαδίκτυο η διεύθυνση
της ιστοσελίδας της Δημόσιας Τηλεόρα-
σης. Το όνομα της, www.hprt.gr.

✱ Τα τέσσερα γράμματα είναι τα αρχικά
του τίτλου Hellenic Public Radio & Tel-
evision.

✱ Σύντομα θα βγει στον αέρα και το ρα-
διοφωνικό πρόγραμμα…

✱ Δεν το βάζει κάτω ο πρώην Γενικός !
Αφού δε του βγαίνει να ξαναγίνει… Γε-
νικός μια και όλα δείχνουν ότι τη θέση
θα αναλάβει ο έμπειρος δημοσιογράφος
Παντελής Σαββίδης, ψάχνει να δει πως
μπορεί να εξασφαλίσει καμιά άλλη θέση
μέσω σύμβασης…

✱ Χαμός από τις αιτήσεις για μία θέση
στο… ΔΣ της ΝΕΡΙΤ. Σύμφωνα με πλη-
ροφορίες οι αιτήσεις για τη θέση προ-
έδρου και τα μέλη του ΔΣ της ΝΕΡΙΤ
ξεπερνούν τις… 200!

✱ Το’ πε και το ‘κανε ο Αλέξης! Ο πρό-
εδρος του ΣΥΡΙΖΑ δεν επέτρεψε σε δη-
μοσιογράφο της Δημόσιας Τηλεόρασης,
που ήρθε από Αθήνα, να παραβρεθεί
στη συνέντευξη τύπου που παραχώρησε
στα ΜΜΕ, στο πλαίσιο της ΔΕΘ.

✱ Η πρώτη ερώτηση που δέχθηκε ήταν
από εργαζόμενη της ΕΡΤ3. Λογικό…

✱ Άντε, να μην έχεις πτυχίο πανεπιστη-
μίου, αλλά να διαιρείς τον βαθμό απο-
λυτηρίου λυκείου και να βάζεις το πη-
λίκο για βαθμό στην αίτηση πάει πολύ!

✱ Κάποιοι ήθελαν να είναι μόνο παρου-
σιαστές, αλλά δεν διέθεταν πτυχίο της
Σχολής Καλής Τεχνών, όπως ζητούσε η
προκήρυξη, και για αυτό δεν έκαναν αί-
τηση, όχι λόγω ιδεολογίας. Να τα λέμε
και αυτά…

✱ Έκτακτη ενημερωτική εκπομπή για
τις Γερμανικές εκλογές θα προβληθεί
την Κυριακή στη ΔΤ. Την εκπομπή θα
παρουσιάσουν  η Οντίν Λιναρδάτου και
η Σταυρούλα Χριστοφιλέα, ενώ την αν-
ταπόκριση από τη Γερμανία θα δώσει ο
Γιώργος Παππάς.

ΥΓ. Το πάνελ δε θα έχει ΣΥΡΙΖΑ.

✱ Τελικά ο πρώην πρόεδρος της Λυρι-
κής Σκηνής, Νίκος Μουρκογιάννης, δεν
προκρίθηκε για τη θέση του προέδρου-
διευθύνοντος συμβούλου της υπό δημι-
ουργία, ΝΕΡΙΤ.

✱ Θύμα  απάτης από γνωστή χρηματι-
στηριακή εταιρεία έπεσε ο παρουσια-
στής Γιώργος Λιάγκας και έχασε τα…
χρήματά του!

Μέσα στις επόμενες ημέρες o γνωστός
τηλεπαρουσιαστής θα καταθέσει μή-
νυση, μέσω του συνηγόρου του, εναν-
τίον των υπευθύνων της εταιρείας…

✱ Ψηφιακό και… πανελλαδικό το
ΑΡΤ TV του Γιώργου Καρατζαφέρη με
απόφαση του ΕΣΡ, η οποία στηρίχτηκε
σε έγγραφο αλληλογραφίας της γενικής
γραμματείας, όπου ο σταθμός, το 2004,
σε πίνακα αποδεκτών καταγράφεται ως
σταθμός εθνικής εμβέλειας!

✱ Δεν καλύφθηκε πλήρως η αύξηση
του μετοχικού κεφαλαίου της Τηλέτυ-
πος. Η εταιρεία ήθελε να συγκεντρώσει
15,1 εκατ. ευρώ και τελικά μάζεψε 12,1
εκατ. ευρώ, όπως προκύπτει από ανα-
κοίνωσή της.

✱ Με την ύψιστη τιμητική διάκριση της
Ιεράς Μητροπόλεως Πειραιώς, τιμή-
θηκε ο Δημήτρης Κοντομηνάς, πρό-
εδρος του ομίλου DEMCO, της τη-
λεόρασης του Alpha και του ραδιοφω-
νικού σταθμού Alpha 98 9.Ο Μητροπο-
λίτης Πειραιώς και Φαλήρου, Σεραφείμ,
αναφερόμενος στο πρόσωπο του Δημή-
τρη Κοντομηνά τόνισε ότι «τόσο το φι-
λανθρωπικό του έργο όσο και οι ευ-
αισθησίες του στα σύγχρονα κοινωνικά
προβλήματα που αντιμετωπίζει η χώρα,
τον καθιστούν μέγα ευεργέτη».

✱ Την τιμητική διάκριση στον Δ. Κοντο-
μηνά, μαζί με τον Σεβασμιώτατο Μη-
τροπολίτη, απένειμε ο υπουργός Υγείας,
Άδωνις Γεωργιάδης. 

✱ Εκτός από Γενικός Διευθυντής Ειδή-
σεων στην τηλεόραση του ΣΚΑΪ ο Στα-
μάτης Μαλέλης θα έχει και τη δική του
εκπομπή στον ραδιοφωνικό σταθμό του
Ομίλου.

✱ Κάθε Παρασκευή στη μία το μεσημέρι
θα καυτηριάζει τα κακώς κείμενα της
εξουσίας με καλεσμένους απ’ όλους
τους πολιτικούς χώρους.

✱ Τον αποτροπιασμό της για τη δολο-
φονία του 34χρονου Παύλου Φύσσα εκ-
φράζει με ανακοίνωσή του το ΔΣ της
ΠΟΕΣΥ και καλεί όλους τους δημοσιο-
γράφους «να απομονώσουν τους εγ-
κληματίες της Χρυσής Αυγής».

✱ «Η δολοφονία στην Αμφιάλη, αποτε-
λεί συνέχεια της εγκληματικής δολοφο-
νικής επίθεσης που προηγήθηκε από
τάγματα εφόδου της ναζιστικής Χρυσής
Αυγής κατά συνδικαλιστών του ΚΚΕ
την ώρα αφισοκόλλησης στο Πέραμα
και μετά από τις επιθέσεις σε μέλη και
γραφεία του ΣΥΡΙΖΑ, τους προπηλακι-
σμούς σε στελέχη της τοπικής αυτοδι-
οίκησης, καθώς και τη σπίλωση και
κατασυκοφάντηση δημοσιογράφων»
τονίζεται στην ανακοίνωση. 

✱ Αφού είπε γελοία και ψεύτρα την
Πόπη Τσαπανίδου, ο Πάνος Καμμένος
κατηγόρησε ως ηθικούς αυτουργούς
της επίθεσης που δέχθηκε το απόγευμα
στο Κερατσίνι, τους δημοσιογράφους
Χρήστο Παπαχρήστο, Μανώλη Καψή
και Άρη Πορτοσάλτε. Ο ΣΚΑΪ και ο Άρης
Πορτοσάλτε κατέθεσαν ήδη αγωγή κατά
του προέδρου των ΑΝΕΛ.

Στον αστερισμό των ΜΜΕ

Της Μαρίας Βλάχου marblax4@yahoo.gr
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Ε
πενδύσεις που ξεπερνούν τα 150 εκατομμύρια ευρώ σε βάθος οκτα-
ετίας, από τα οποία κάθε χρόνο αναμένεται να μπαίνουν στα ταμεία του
κράτους περίπου τα είκοσι υποσχέθηκε ο μεγαλομέτοχος του ΠΑΟΚ

Ιβάν Σαββίδης μιλώντας ενώπιον βουλευτών, επιχειρηματιών και αιρετών
της Βόρειας Ελλάδας σε ειδική εκδήλωση στο Μακεδονία Παλλάς το βράδυ
της Πέμπτης. Έστειλε το μήνυμα πως θα συνεχίσει τις επενδύσεις  και πως
δεν «σταματά στη μέση του δρόμου», απαντώντας με αυτό τον τρόπο στον
Βλάντιμιρ Πούτιν, σύμφωνα με ανθρώπους του περιβάλλοντος του. Επέκρινε
την πολιτική της τρόικα και ζήτησε από το κράτος να προστατεύσει τους ξέ-
νους επενδυτές γιατί διαφορετικά θα… αποχωρήσει.

Συνδέοντας την ελληνική οικονομία με την πορεία του ΠΑΟΚ, ο κ. Σαββί-
δης ζήτησε διαγραφή των τόκων, που έχουν προκύψει από τα χρέη, ενώ
παρακίνησε τον πρωθυπουργό Αντώνη Σαμαρά να τον πάρει ως παράδειγμα
λέγοντας πως «έτσι πληρώνουν τους φόρους όπως εγώ». Ο ίδιος τόνισε
πως θέλει να ζήσει τη ζωή του με τον ΠΑΟΚ αλλά εάν δεν γίνουν δεκτά τα
αιτήματά του θα αποχωρήσει. «Θα πω γειά σας» δήλωσε χαρακτηριστικά.

«Δεν μπορούμε και δεν θέλουμε να πληρώσουμε τους τόκους. Τέτοιες
πρακτικές είναι αρνητικές για την οικονομία της Ελλάδας» συμπλήρωσε ο
κ. Σαββίδης. «Προβλήματα του ΠΑΟΚ είναι προβλήματα της Ελλάδας. Η
χώρα έχει ανάγκη τους επενδυτές από το εξωτερικό. Εμείς είμαστε επεν-
δυτές! Η Ελλάδα έχει ανάγκη τα χρήματα. Πάρτε τα! Λέμε ότι είμαστε έτοιμοι
να επενδύσουμε αλλά όχι σε αγαθοεργίες. Δυστυχώς, το κράτος βρίσκεται
υπό την επιτήρηση της τρόικας, αλλά οι αποφάσεις της τρόικας δεν αποτελούν
λύση για την Ελλάδα» είπε μεταξύ άλλων ο κ. Σαββίδης και ζήτησε λήψη
μέτρων από πλευράς κράτους, που θα προστατεύει τους ξένους επιχειρη-
ματίες.

Σύμφωνα με όσα ανακοινώθηκαν από την ΠΑΕ ΠΑΟΚ, την επόμενη πεν-
ταετία αναμένεται να γίνουν επενδύσεις ύψους 80 εκατομμυρίων ευρώ, που
θα δημιουργήσουν χίλιες νέες θέσεις εργασίας στην περιοχή της Θεσσαλο-
νίκης, ενώ όπως τόνισε ο μεγαλομέτοχος της ομάδας συνολικά στον ΠΑΟΚ
θα επενδυθούν 150 εκατομμύρια ευρώ. Από τη συνολική επένδυση ο προ-
ϋπολογισμός του κράτους ετησίως θα ενισχύεται κατά είκοσι εκατομμύρια
ευρώ. 

Κατά τη διάρκεια της εκδήλωσης το λόγο πήραν ο Πάρις Κουκουλόπου-
λος, η Μ. Κόλλια Τσαρουχά, ο Θ. Καράογλου που επισήμανε πως «η επέν-
δυση πρέπει να γίνει» ενώ ο Γιάννης Δριβελέγκας κάλεσε τους συναδέλφους
του βουλευτές που ήταν παρόντες να γίνει δεκτή η πρόταση Σαββίδη.

Μεταξύ αυτών το παρών έδωσαν οι βουλευτές: Σταυρούλα Ξουλίδου Θε-
όφιλος Λεονταρίδης, Γεωργία Μπατσαρά, Κώστας Κουκοδήμος, Μάρκος
Μπόλαρης, Κατερίνα Μάρκου, Χρυσούλα Γιαταγάνα, Θεοδώρα Τζάκρη, Γιάν-
νης Δριβελέγκας, Αλέξανδρος Κοντός, Ιορδάνης Τζαμτζής, Γιάννης Ιωαννί-
δης, Μαρία Αντωνίου, Ραχήλ Μακρή, Πάρις Κουκουλόπουλος, Διονύσης
Σταμενίτης, Α. Βεζυρόπουλος και Σάββας Αναστασιάδης.

Επίσης στην εκδήλωση παραβρέθησαν ο στρατηγός και πρώην υπηρε-
σιακός υπουργός Άμυνας, Φράγκος Φραγκούλης, ο υπουργός Μακεδονίας-
Θράκης, Θεόδωρος Καράογλου, ο Γενικός Γραμματέας Δημοσίων Έργων
Στράτος Σιμόπουλος, ο πρόεδρος του ΕΕΘ Μιχάλης Ζορπίδης, ο πρόεδρος
του ΒΕΘ Παναγώτης Παπαδόπουλος, ο πρόεδρος της ΕΥΑΘ Νίκος Παπαδά-
κης, οι δήμαρχοι: Γιάννης Μπουτάρης, Σίμος Δανιηλίδης, Λάζαρος Κυρίζο-
γλου, Θεόδωρος Παπαδόπουλος, Θεοδόσης Μπακογλίδης, Γιάννης
Αναστασιάδης, ο αντιδήμαρχος Κωνσταντίνος Ζέρβας, ο πρόεδρος του δη-
μοτικού συμβουλίου Παναγιώτης Αβραμόπουλος, ο Περιφερειάρχης Κεν-
τρικής Μακεδονίας Απόστολος Τζιτζικώστας, ο πρύτανης του ΑΠΘ Γιάννης
Μυλόπουλος, το μέλος του πολιτικού συμβουλίου του ΠΑΣΟΚ, Αντώνης Σα-
ουλίδης, επιχειρηματίες και ο τραγουδιστής Λευτέρης Πανταζής.
Β. Στολ. 

Σκανάρετε και 
«σερφάρετε»!

Ο ΙΒΑΝ, ΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ, 

ΟΙ ΕΠΕΝΔΥΣΕΙΣ ΚΑΙ 

Η… ΑΠΕΙΛΗ! 

ΦΑΚΕΛΟΣ «ΔΗΜΟΤΙΚΕΣ ΕΚΛΟΓΕΣ 2014»

Της Χρύσας Κυριακού 

Γ
ια οικονομικές σπατάλες, αλαζονεία, επιπολαιότητα και ανύπαρ-
κτο έργο καταγγέλλει τον δήμαρχο Λαγκαδά ο δημοτικός σύμ-
βουλος της μείζονος αντιπολίτευσης στο δήμο Λαγκαδά,

Αστέριος Κομμάτας, ο οποίος αναπληρώνει τον επικεφαλής της δη-
μοτικής παράταξης και πρώην δήμαρχο Λαγκαδά, Γιάννη Καραγιάννη.
Μιλώντας στην «Κ» ο κ. Κομμάτας κάνει λόγο για αδικαιολόγητες
σπατάλες των χρημάτων των δημοτών με τη διοργάνωση συναυλιών
αλλά και τη δημιουργία πολυτελούς περιπτέρου στη ΔΕΘ. Αναφέρεται
επίσης στην κακοδιαχείριση των Λουτρών Λαγκαδά, τις υποσχέσεις
που δεν τήρησε αλλά και τα λάθη της δημοτικής αρχής. Ο ίδιος δεν
αφήνει ασχολίαστο το γεγονός ότι τους πρώτους μήνες της θητείας
της δημοτικής αρχής αξιόλογα, όπως τα χαρακτηρίζει, στελέχη της
διοίκησης αποχώρησαν από την παράταξη του δημάρχου. 

«Ο ισχυρισμός του δημάρχου ότι το μεγαλύτερο μέρος της δαπάνης
των 20 χιλ. για το περίπτερο της ΔΕΘ καλύφθηκε από χορηγίες αν-
θρώπων και από επιδότηση μέσω ευρωπαϊκών προγραμμάτων δεν
ευσταθεί. Ζητάμε λοιπόν από τον δήμαρχο να μας παρουσιάσει τις χο-
ρηγίες και τις επιδοτήσεις για το σκοπό αυτό, προσκομίζοντας παράλ-
ληλα και τα αντίστοιχα παραστατικά στοιχεία», τονίζει ο κ. Κομμάτας
και συμπληρώνει: «Στη δύσκολη αυτή οικονομική συγκυρία που
περνά ο τόπος μας, η σωστή και προσεγμένη διαχείριση των χρημά-
των θα πρέπει να αποτελεί βασικό μέλημα των ανθρώπων που τα
διαχειρίζονται και κρατάνε την τύχη μας στα χέρια τους. Τα χρήματα
αυτά θα μπορούσαν να διατεθούν για παράδειγμα προς ανακούφιση
των οικονομικά ασθενέστερων συμπολιτών μας». 

Ο ίδιος αναφέρεται και στο θέμα των Λουτρών, το οποίο έχει απα-
σχολήσει πολλές φορές τις συνεδριάσεις του δημοτικού συμβουλίου.
«Σύμφωνα με τα στοιχεία που η ίδια η διοίκηση των Λουτρών μας
παρουσίασε η επιχείρηση έχει παθητικό ύψους 600 χιλιάδων ευρώ
την τελευταία διετία. Τα αποτελέσματα όχι μόνο δεν είναι ενθαρρυντικά,
αλλά αντίθετα είναι τελείως απογοητευτικά. Η διοίκηση των Λουτρών
καλό θα είναι από το να λέει μόνο μεγάλα λόγια, να ενσκήψει στα σο-

βαρά προβλήματα που ταλανίζουν την επιχείρηση, προσπαθώντας να
αναστρέψει το κακό αυτό κλίμα, που υπάρχει στα Λουτρά», τονίζει. 

Παραιτήσεις, αθετήσεις υποσχέσεων και λάθη
Αναφερόμενος στις παραιτήσεις και ανεξαρτητοποιήσεις μελών

της διοίκησης, ο κ. Κομμάτας τόνισε ότι η δημοτική αρχή κατέρριψε
το πανελλήνιο ρεκόρ στον τομέα αυτό. «Δεν είναι τυχαίο ότι ικανά και
αξιόλογα στελέχη της με σημαντικές θέσεις, όπως του αντιδημάρχου
και του προέδρου του δημοτικού συμβουλίου απεχώρησαν από τον
7ο μόλις μήνα διοίκησης», υποστηρίζει. Ο κ. Κομμάτας απαντώντας
σε ερώτηση για το ποιες προεκλογικές υποσχέσεις δεν έχει τηρήσει
ο κ. Αναστασιάδης εμφανίζεται  κατηγορηματικός τονίζοντας ότι σχε-
δόν το σύνολο των υποσχέσεων του δεν έχει υλοποιηθεί. 

«Πιθανόν να υλοποίησε το 10%. Ας μας πει όμως ένα δικό του έργο
γιατί ό,τι πραγματοποιήθηκε αφορούσε μελέτες και συνεχιζόμενα
έργα των προηγούμενων διοικήσεων των δήμων, που συνενώθηκαν
λόγω Καλλικράτη με τον δήμο Λαγκαδά», σημειώνει και συμπληρώ-
νει: «Η οικονομική πολιτική του δήμου χαρακτηρίζεται από επιπολαι-
ότητα. Αν και έχει στα χέρια της ένα πολύ σημαντικό ποσό από τα
αντισταθμιστικά του ΧΥΤΑ Μαυροράχης, όχι μόνο δεν το χρησιμοποί-
ησε για την αναβάθμιση του περιβάλλοντος της περιοχής, αλλά το κα-
τασπατάλησε σε συμμετοχές σε εκθέσεις εντός και εκτός Ελλάδας,
δαπανηρές συναυλίες και παντός τύπου εκδηλώσεις». 

Σε ερώτηση για το τι θα έπρεπε να κάνει ο
δήμαρχος και δεν έκανε για τα σημαντικά
προβλήματα της περιοχής, ο κ. Κομμάτας το-
νίζει ότι «η διοίκηση αντί να ρίξει το βάρος
της στα πολυάριθμα και απομακρυσμένα
χωριά του δήμου, προχώρησε σε ένα πρω-
τοφανή συγκεντρωτισμό με αποτέλε-
σμα την ερημοποίηση της ευρύτερης
περιοχής ενώ απαξίωσε τελείως τον
ρόλο των τοπικών αρχόντων και κατ’
επέκταση των τοπικών κοινωνιών».

Ο ΔΗΜΟΤΙΚΟΣ ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ ΤΗΣ ΜΕΙΖΟΝΟΣ ΑΝΤΙΠΟΛΙΤΕΥΣΗΣ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΛΑΓΚΑΔΑ, ΑΣΤ. ΚΟΜΜΑΤΑΣ ΜΙΛΑ ΣΤΗΝ «Κ»

Οι οικονομικές σπατάλες και η ανυπαρξία 
έργου χαρακτηρίζουν τον δήμαρχο Λαγκαδά
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